
کنفرانس روز جهانی پیش گیری از هاری

درماه گذشته به مناسبت روز جهانی یپش گیری از هاری یک کنفرانس 
علمی با حضور کارشناسان و متخصصان خبره و کارکشته داخلی و خارجی 
به همت مجتبی طباطبایی در سالن کنفرانس بیمارستان قلب تهران برگزار 

شد. 
در این کنفرانس موضوع کنترل اخلاقی جمعیت سگ ها هم مورد بررسی 
اعلام کردند که  القول  قرار گرفت. دراین کنفرانس  کارشناسان متفق 
تجربیات و دستورالعمل های جهانی  بهترین راه حل برای کمک به کاهش 
اخلاقی جمعیت سگ ها و پیشگیری از هاری است و در نهایت بطلان 

نظرات پوچ و غیر علمی آن دسته از نفرت پراکنان داخلی ثابت شد.
متاسفانه تشکیلات مدیریتی کشور در اختیار مدیران کم مایه و بی دانش و 
ناآگاه قرار دارد. به همین دلیل است که نظرات آن دسته از افراد بی دانش 
و ناآگاه در زمینه های مختلف اجتماعی و محیط زیستی مورد توجه این 
مدیران قرار می گیرد و کوچک ترین توجه ای به نظرات کارشناسان واقعی 

و با دانش نمی شود. 
مشکلات متعدد اجتماعی و از دست رفتن ارزش های زیستی این سرزمین و 
 قتل عام هزاران سگ از جمله دستاوردهای این مدیریت ناکارامد و ضعیف است.

گزارش کامل این کنفرانس درشماره های بعدی منتشرخواهدشد.
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ایسنا نوشت: معاون محیط زیست طبیعی سازمان 
حفاظت محیط زیست درباره »بازوحشی سازی« و 
»رهاســازی« پیروز گفت: امکان اینکه »پیروز« 
خوی وحشیگری پیدا کند تقریبا ناممکن است 
همچنین »پیروز« را حتما به توران انتقال خواهیم 
 داد اما برنامه ای برای رهاسازی او در طبیعت نداریم.

حسن اکبری درباره زمان انتقال »پیروز« - تنها توله 
یوز ایرانی در اسارت - به توران اظهار کرد: نگهداری 
»پیروز« به تنهایی در سایت پردیسان برای سازمان 
هزینه و زحمت دارد. توران نیز مجموعه ســایتی 
است که »ایران« و »فیروز« - مادر و پدر »پیروز« 
- به همراه دیگر یوزها آن جا هســتند. »پیروز« 
نیز می تواند در آن  ســایت که به شرایط زیستگاه 
 طبیعی اش بســیار نزدیک اســت، زندگی کند.
 وضعیــت جســمانی »پیــروز« چطور اســت؟

وی با اشاره به تغذیه پیروز از شیر خشک و تاثیر 
آن بر قوای بدنی این گونه گفت: بارها گفته شده که 
شیر خشک مناسب برای توله یوزها وجود ندارد و 
انواع شیر خشک های امتحان شده برای »پیروز« 
نیز هیچ کدام نتوانست غذای مناسبی برای او باشد تا 
دچار مشکلات گوارشی مانند یبوست نشود بنابراین 
به گونه ای تغذیه شد که تنها زنده بماند اما سیستم 
بدنی او ضعیف شد و وزن او نصف وزن استاندارد بود 
علاوه بر آن او مجبور به مصرف داروهای متعددی 
 شــد که در تضعیف ایمنی بدن پیروز موثر بود.

اکبری با بیان اینکه وضعیت جســمی و رشــد 
پیروز پس از گوشتخوار شدنش بهتر شده است، 

اظهارکرد: از زمان گوشتخوار شدن نیز رشد بهتری 
نیز داشته است که کمبود وزن او را تا حدود قابل 
توجهی جبران کرده است. زمانی که از شیر گرفته 
شــد، وزنش حتی کمتر از نصف وزن استاندارد 
بود و این یک ضعف بزرگ محسوب می شد. این 
شــرایط بالاجبار اتفاق افتاد چراکه تحت نظارت 
و توصیه های دکتر کالدول بود و اگر این شــرایط 
 فراهم نمی شد شاید اصلا »پیروز« زنده نمی ماند.
وی در عین حال تاکید کرد: جبران این مشکلات 
و عقب افتادگی ها زمان بیشــتری می برد تا کاملا 
 شــرایط یک توله یوز معمولی را به خود بگیرد.
معاون محیط زیســت طبیعی سازمان حفاظت 
محیط زیست با اشــاره به اینکه سیستم ایمنی 
بدن »پیروز« همچنان ضعیف است، گفت: هنوز 
بعضی اوقات به این گونه با شــرایط ویژه غذا داده 
می شود. به عبارتی مانند توله یوز معمولی نیست 
که خود به راحتــی هر غذایی را مصرف کند. این 
مسائل تاکنون باعث تردید دامپزشکان برای انتقال 
»پیروز« به توران در این سن شده است چراکه در 
توران دیگر نمی توان به این شکل و دائما کنار او بود 
 همچنین غــذا و درمان او را تحت کنترل گرفت.
وی با اشــاره به توان حرکتی »پیروز« اظهار کرد: 
ایــن گونه در حــال حاضر از نظر جســت وخیز 
و توان حــرکات یک توله یوز مشــکلی ندارد و 
می تواند همــان حرکات را انجــام دهد اما هنوز 
به جهت تغذیه وابســته به انسان است. به عنوان 
نمونــه اکنون در برخی مــوارد احتمال دارد یک 

وعده غذایی را نخورد که با تحریک یا روش هایی 
از این دســت مجبور به غذا دادن به او می شوند 
 تا خود غذا را به خوبــی برای مدتی مصرف کند.

وابستگی پیروز به انسان
اکبری مهم ترین موضوع در تعیین زمان انتقال 
پیروز به توران را »وابستگی زیاد پیروز به انسان« 
دانست و گفت: این وابستگی باید تا حد امکان کمتر 
شود. از ابتدا تیمارگر از »پیروز« نگهداری کرده است 
بنابراین به نوعی او را شبیه مادر خود فرض می کند 
و جدا شدن از تیمارگر برایش سخت است بنابراین 
 کم کم در حال کاهش این وابســتگی هســتیم.
وی تاکیــد کرد: با توجه به این شــرایط تصمیم 
گرفتیم »پیروز« حداقل تا فروردین ماه - که تقریبا 
یک ساله می شود - در تهران بماند تا عقب افتادگی 
جسمی خود را جبران کند همچنین با بزرگ تر 

شــدن او وابستگی اش به انسان کم شود تا بتواند 
در توران دوام بیاورد. اکنون نیز معتقدیم که این 
تنها یک برآورد براســاس توصیه دامپزشــکان و 
 تیمارگر او است که احتمال تغییر آن وجود دارد.

»بازوحشی سازی« »پیروز« امکان پذیر است؟
معاون محیط زیست طبیعی سازمان محیط 
زیســت در واکنش به اعتقاد برخی کارشناسان 
و مســئولان جهت لزوم »بازوحشی ســازی« و 
»رهاسازی پیروز« اظهار کرد: از ابتدا گفته بودیم که 
حیوانات در شرایط اسارت تقریبا قابل برگرداندن 
به طبیعت نیستند. ما »پیروز« را حتما به توران 
انتقال خواهیم داد اما برنامه ای برای رهاسازی او 
در طبیعــت نداریم. ضمن اینکه ما نمی خواهیم 
اعتبار، انــرژی و هزینه  ســازمان را بیش از این 
 برای »پیروز« و حتی شرایط تکثیر صرف کنیم.

وی تاکید کرد: ما در طبیعت یوزهایی داریم که 
بسیار برای ما ارزشمندتر هستند. ترجیح ما این 
است که عمده اعتبار، هزینه، انرژی و وقت خود 
را بر یوزهای موجود در طبیعت صرف کنیم. اگر 
اقداماتی را در جهت تکثیر نیز انجام می دهیم، به 
این دلیل است که ظرفیتی به شکل ناخواسته و 
ناخودآگاه در اختیار ما قرار گرفت. یوز چندماهه ای 
به نام »ایران« از طبیعت جدا شده بود، در اسارت 
نگهداری شده و قابل برگرداندن به طبیعت نبود، 
در نتیجه تبدیل به ظرفیتی شــد که باید از آن 
اســتفاده می کردیم. بدین جهــت از او در قالب 
یک کار پایلوت برای شــرایط تکثیر در اســارت 
استفاده شد. تکثیر در اسارت باتوجه به وضعیت 
بحرانی یوزپلنگ آســیایی در دنیــا و به عنوان 
روشــی برای حفظ ژنوم گونه، ارزشمند است اما 
عمده صرف انرژی، هزینه و اعتبار ســازمان فعلا 
 به ســمت یوزهای موجود در طبیعت باید باشد.
اکبــری در پایان درباره لزوم برخورداری »پیروز« 
از خوی وحشی گری گفت: امکان اینکه »پیروز« 
خوی وحشی گری پیدا کند تقریبا ناممکن است 
البته یوزهایی که در شــرایط تکثیر در اســارت 
هستند امکان یادگیری شکار و زندگی در شرایط 
نیمه اسارت را نیز دارند. در آفریقا نیز همین اقدام 
انجام شده است و کم کم پس از فاصله دادن حیوان 
از انسان به او شکار را آموزش می دهند تا بتوانند در 
یک فضای نیمه اسارت که تعارضات در آن نیز کم 

و طعمه فراهم است، زندگی کنند.

معاون سازمان محیط زیست: 

نمی خواهیم اعتبار، انرژی و هزینه  بیش از این برای »پیروز« صرف کنیم



2  سیاسی

مدیرکل صنعت، معدن و تجارت استان البرز در 
شصت و ششمین جلسه کارگروه تسهیل و رفع 
موانع تولید استان البرز گفت: در بازه زمانی هشت 
ماهه سال 1401، از مجموع 315 فقره درخواست 
تسهیلات رونق تولید که به بانک های استان معرفی 
شده اند، 263 فقره با ارزش تسهیلات پرداختی بالغ 
 بر 2 هزار و 158 میلیارد تومان عملیاتی شده است.
 به گــزارش روابط عمومی و اطلاع رســانی اداره 
کل صنعت، معدن و تجارت اســتان البرز رامین 
ربیعی اضافه کرد: در همین راســتا و براســاس 
گزارش ارائه شــده از ســوی بانک های استان در 

همین مدت، 1972 فقره تســهیلات مستقیم از 
محل منابع داخلــی بانک ها به واحدهای صنفی 
و صنعتی اســتان که متقاضــی تامین نقدینگی 
بوده اند پرداخت شــده اســت که ارزش آن بالغ 
 بــر 16 هــزار و 822 میلیارد تومان می باشــد.

 مدیــرکل صنعت، معدن و تجارت اســتان البرز 
اعلام کرد: در شــصت و ششمین جلسه کارگروه 
تســهیل و رفع موانع تولید اســتان البرز، مسائل 
و مشــکلات 6 واحد صنعتی در حــوزه پرداخت 
تســهیلات، استمهال تسهیلات دریافتی، مسائل 
مرتبط با تامین اجتماعــی، تامین آب و...، مطرح 

و مصوبات لازم جهت تســریع در امور واحدهای 
 متقاضی به دســتگاه های مســئول ابلاغ شــد.

 ربیعی در پایان تاکید کرد: از ابتدای امسال تاکنون، 
بیشــترین مصوبات کارگروه تسهیل و رفع موانع 
تولید استان البرز در حوزه درخواست تامین سرمایه 
در گردش، استمهال بدهی بانکی، تامین سرمایه 
ثابت، امور مالیاتی، تامین اجتماعی، دستگاه های 
خدمات رسان همچون آب، برق، گاز، شهرداری و...، 
است که خوشبختانه با همکاری همه دستگاه های 
مســئول در اســتان، بیــش 82 درصد مصوبات 

عملیاتی شده است

 نماینده ولی فقیه در البرز خطاب به اعضای 
شورای شهر کرج گفت: اگر همین امروز به داد 
مشکلات کرج برسید بهتر از آن است که فردا 

به آن برسید.
 اعضای ششمین دوره شــورای اسلامی و 
شهردار جدید کلان شهر کرج ظهر چهارشنبه با 
حضور در دفتر نماینده ولی فقیه در استان البرز 
و امام جمعه کرج با آیت الله سید محمدمهدی 

حسینی همدانی دیدار و گفتگو کردند.
آیت الله حســینی همدانی در این دیدار با 
تأکید بر اینکه با انتخاب شهردار جدید، شورا و 
شهرداری باید جریان و روش جدیدی را دنبال 
کند، گفت: شــورای اسلامی شهر و شهرداری 
باید با یک نگاه تحولی، دگرگونی اساســی در 
منش و عملکرد خود در شهر رقم بزند. وی در 

ادامه با تأکید بر لزوم توجه به نگاه تحولی در امور 
شهری، گفت: وضعیت شهر که هم اکنون در 
برخی امور نیز نا به سامان است باید سامان شود.

امام جمعه کرج بابیان اینکه البرز راه مواصلاتی 
13 استان است، گفت: البرز می تواند یک شهر 

عبوری زیبا با جاذبه ها گردشگری باشد.
آیت الله حسینی همدانی در ادامه با تأکید بر 
لزوم توجه به ورودی شهر کرج و استان البرز، 
گفت: باید ضمن معرفی جاذبه های تفریحی و 
گردشگری شهر کرج، شرایطی را فراهم کرد که 
مسافرین عبوری، حضوری در شهر داشته و از 
جاذبه های دیدنی استفاده کنند. وی در بخش 
دیگری در تذکری به اعضای شــورای اسلامی 
شــهر کرج، گفت: خودخواهی و کاسب کارانه 
بودن را کنار بگذارید چراکه نیروهای انقلابی و 
ارزشی در مسئولیت ها به امیال و خواسته های 
شخصی توجهی ندارند و به دنبال خدمت بیشتر 

به مردم هستند.
نماینده ولی فقیه در استان البرز با تأکید بر 

لزوم توجه به مدیریت منابع و درآمد پایدار در 
شــهرداری ها، گفت: اگر شهرداری می خواهد 
خدمتی به شهر کند باید به سمت ایجاد منابع 
پایدار پیش رود. آیت الله حسینی همدانی در 
بخش دیگری با تأکید بر لزوم توجه به مناطق 
محــروم، عنوان کرد: باید رســیدگی و ایجاد 
زیرساخت ها در مناطق محروم در اولویت قرار 
گیرد. وی با تأکید بر لــزوم افزایش فضاهای 
ورزشــی و فرهنگی، گفت: به مراکز فرهنگی 
اهمیت بســیار دهید؛ چراکه این مراکز، محل 
ترویج و توســعه محتواهــای دین، عقیدتی، 

تبیینی و مدیریت شهری است.
رئیس شورای فرهنگ عمومی استان البرز 
در بخــش دیگری با تأکید بر پرهیز شــورا از 
دخالت در انتصابات، گفت: شورای اسلامی شهر 
معین شهردار است و باید به او مشورت دهد و 
در چهارچوب قانون از اختیارات خود همچون 
سوال، استیضاح و امثال ذلک استفاده کند اما 

حق دخالت در انتصابات را ندارد.

آیت الله حسینی همدانی در بخش دیگری با 
انتقاد از این موضوع که شوراهای شهر تبدیل به 
شوراهای شهرداری شده اند، گفت: شوراها باید 
مســتقلاً به وظایف تعریف شده خود در قانون 
بپردازند. وی در بخش دیگری بیان داشــت: 
ششمین دوره شــورای اسلامی شهر کرج که 
خود را انقلابی می داند و معرفی می کند باید کار 
و مدیریتش نیز انقلابی باشد و شهردار آن نیز 

این گونه عمل کند.
نماینده رهبر معظم انقلاب اسلامی در استان 
البرز در ادامه خطاب به اعضای شورای اسلامی 
و شــهردار کرج، گفت: اگر همین امروز به داد 
مشکلات کرج برسید بهتر از آن است که فردا 

به آن برسید.
آیت الله حســینی همدانی در خاتمه بابیان 
اینکه مردم داری و دسترســی آســان مردم را 
فراهم کنید، گفت: امانت داری و درست کاری را 
نصب العین خود قرار دهید چراکه از مهم ترین 

کارهاست.

از ابتدای 1401 تاکنون انجام شد؛ 
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نماینده ولی فقیه در البرز:
همین امروز به داد مشکلات کرج برسید

اخبار

معاون سیاسی ،امنیتی و اجتماعی استانداری البرز:
برنامه های متنوعی در جشنواره 

البرز قوی پیش بینی شده است

معاون سیاسی ،امنیتی و اجتماعی استانداری البرز با 
اشــاره به برگزاری جشنواره البرز قوی با هدف اتحاد و 
همدلی اقوام در این استان گفت : این جشنواره دارای 

برنامه های متنوعی برای ساکنان ایران کوچک است.
مرتضی ولی پوری در نشست هماهنگی جشنواره 
البرز قوی بیان داشــت: این طرح در راســتای بالفعل 
کردن ظرفیت ها و توانمندی های اســتان و در حوزه 
های مختلف با رویکرد وفاق اجتماعی و امید آفرینی 

اجرا می شود.
وی افزود: این جشنواره شامل برنامه های های متنوع 
اجتماعی، ورزشی و فرهنگی است که به دستگاههای 

اجرایی و فرمانداران برای اجرا ابلاغ شده است.
معاون استاندار البرز با اشاره به فرصت های متعدد 
طرح “البرز قوی” برخی از ویژگی های آن را بر شمرد 
و گفت: امیدآفرینی در محله های کم برخوردار با هدف 
خدمت رسانی جهادی و به هنگام مدیران، ایجاد فضای 
رقابتی بین مدیران در پاسخگویی و خدمت رسانی به 
مردم، انعکاس امنیت پایدار فرهنگی و اجتماعی، افزایش 
مشارکت عمومی و نشاط اجتماعی ، تجلیل از نخبگان 
و استعدادهای درخشان از برنامه های شاخص جشنواره 

البرز قوی به شمار می رود.
وی ضمن قدردانی از حضور شــبانه روزی مدافعان 
امنیت ادامه داد: بنابراین باید مراقبت کرد چون جریان 
نفاق و تجزیه طلب قصد تعــدی دارند که با حضور و 
هوشیاری مدافعان امنیت این تحرکات خنثی می شود.

معاون استاندار البرز با تحلیلی بر نقش رسانه های 
بیگانه در وارونه جلوه دادن اخبار و رویدادهای وقایع اخیر 
افزود: از جمله مهم ترین رسالت امروز ما مقابله با جنگ 
روانی دشمن است؛ آنها سعی دارند با فریب افکار عمومی 
مســایل را وارونه جلوه دهند به طوری که روز را شب 
جلوه می دهند و با بازی های رسانه ای قصد وارد کردن 

ضربه به نظام اسلامی دارند.
وی گفت: در این شرایط نقش دستگاه های اجرایی 
در کنار رسانه ها برای بیان حقایق و جهاد تبیین بسیار 

حایز اهمیت است.
ولی پوری اظهار داشت: در شرایطی که دشمنان نظام 
مقدس جمهوری اسلامی همواره علیه ارزش های والای 
انقلاب توطئه می کنند؛ مدیران دستگاه های اجرایی 
اســتان البرز باید با اتحاد، وحدت و هم افزایی در برابر 
آشــوب هایی که هر از چند گاهی به وقوع می پیوندد 
هوشیار باشند و به موقع با اطلاع رسانی گسترده این 

نقشه ها را بی اثر کنند.
وی افزود: برای پاســداری از حقانیت نظام مقدس 
جمهوری اسلامی و شهدای عزیزی که تقدیم کشور 
شده است باید جهادگونه وارد میدان شد و با بصیرت 
افزایی، وحدت و اخوت، همبســتگی، ایجاد نشــاط 
اجتماعی، امیدآفرینی دستاوردهای دولت را به نمایش 

گذاشت.
در نشست هماهنگی جشــنواره البرز قوی مدیران 
دســتگاه های اجرایی برگزاری جشــنواره ی » البرز 
قوی« با هم اندیشی لازم ضمن مشخص نمودن سطح 
همکاری هر دســتگاه، در خصوص نحوه ی اجرای این 

جشنواره بحث و تبادل نظر کردند.
جشنواره البرز قوی ابا برپایی نمایشگاه های صنایع 
دستی ، جشنواره آداب و رسوم مردم ، غذا و سوغات ، 
آیین های موسیقی اقوام از آذرماه امسال در کرج آغاز و 

به مدت 2 ماه ادامه دارد.

با حضور نماینده قوه قضائیه و عضو هیات 
عالی نظارت سازمان جمع آوری و فروش اموال، 
وضعیت انبارهای سازمان جمع آوری و فروش 
اموال تملیکی در استان البرز مورد بررسی قرار 

گرفت.
در نشستی که با حضور نماینده قوه قضائیه 
و عضو هیات عالی نظارت سازمان جمع آوری 
و فــروش اموال تملیکی و هیئــت همراه در 
دادگستری کل استان البرز برگزار شد وضعیت 
انبارهای ســازمان جمع آوری و فروش اموال 
تملیکی در استان البرز مورد بررسی قرار گرفت.
در این نشست که در محل دادگستری و با 
حضور رئیس کل دادگستری استان و دادستان 
عمومــی و انقلاب کرج و جمعــی از مدیران 
دســتگاه های مرتبط برگزار شد رئیس کل 
دادگستری اســتان البرز با اشاره به نامگذاری 
سال های اخیر با مضامین اقتصادی توسط رهبر 
معظم انقلاب اسلامی، گفت: همانطور که بارها 
توسط ایشان تصریح شده این نامگذاری ها نباید 
صرفا در حد شعار باقی بماند و اقدامات عملی 
برای تحقق این شعارها توسط همه دستگاه ها 

باید صورت گیرد.
حسین فاضلی هریکندی با بیان اینکه یکی 
از الزامات تحقق شعارهای اقتصادی، مبارزه با 
قاچاق است تصریح کرد: قاچاق، حیات صنایع 
و واحدهای تولیدی داخلی را هدف قرار داده و 
مبارزه با این جریان برای حمایت از تولید داخلی 
و تحقق شعار سال ضروری است و برای تحقق 
مبارزه با قاچاق نیز نقش سازمان جمع آوری 

و فروش اموال تملیکی به عنوان متولی تعیین 
تکلیف اموال قاچاق بسیار حائز اهمیت است.

وی با اشــاره به ورود مســئله محور رئیس 
قــوه قضائیه در موضوعــات مختلف از جمله 
ســاماندهی انبارهای ســازمان جمع آوری و 
فروش اموال تملیکی ، متذکر شد: با ورود رئیس 
دستگاه قضا در زمینه انبارهای تملیکی، نهضتی 
در زمینه ساماندهی این انبارها شکل گرفت و 
باعث تعیین تکلیف اموال مردم و کالاهای در 

معرض فساد شد.
رئیس ستاد پیگیری اجرای سیاست های 
اقتصاد مقاومتی استان البرز با اشاره به وضعیت 
نامناســب اموال موجود در انبارهای تملیکی 
اســتان تا قبل از دســتور رئیس قوه قضائیه، 
بیــان کرد: با ورود دادگســتری کل اســتان 
البرز در راســتای اجرای دستورات رئیس قوه 
قضائیه اکنون بیشتر اقلام و کالاهای موجود 
تعیین تکلیف شــده اند، ضمن اینکه با توجه 
به مشکلات مربوط به مالکیت انبارهای استان، 

لازم است تا سازمان جمع آوری و فروش اموال 
تملیکی هرچه سریعتر نسبت به رفع آن اقدام 

نماید.

تشــکیل کمیته  ویژه برای پیگیری و 
رصد انبارهای اموال تملیکی البرز

فاضلی هریکندی از تشکیل کمیته ای ویژه 
برای پیگیری و رصد انبارهای اموال تملیکی 
اســتان خبر داد و گفت: این کمیته در ستاد 
پیگیــری اقتصاد مقاومتی اســتان مصوبات 
جلســات مرتبط با تعیین تکلیــف انبارها و 

مشکلات و موانع را پیگیری خواهد کرد.
در این نشست عباس پوریانی نماینده قوه 
قضائیــه و عضو هیات عالی نظارت ســازمان 
اموال تملیکی با تقدیر از اقدامات دادگستری 
کل استان البرز در زمینه ساماندهی انبارهای 
تملیکی از روند رو به رشد تعیین تکلیف اموال 

تقدیر کرد.
وی در ادامه با اشاره به اینکه بر اساس قانون 

تمامی کالاهایی که توسط ارگان های مسئول 
به عنوان قاچاق کشــف می شود باید تحویل 
ســازمان اموال تملیکی گردد، متذکر شــد: 
قانون، مجراهایی را برای تعیین تکلیف کالاهای 
متروکه در انبارها تعیین کرده است ولی به دلیل 
رسوب کالاها برای سال های متمادی در انبارها، 

قوه قضائیه ورود کرد.

اصلاح قانون جمع آوری و فروش اموال 
تملیکی

عضو هیــات عالی نظارت ســازمان اموال 
تملیکی با بیان اینکه متاســفانه کوتاهی های 
مدیران و دستگاه های متولی در رسوب کالاها 
نقش داشت و موجبات خسارت به اموال دولت 
و مردم شده بود، گفت: مشکلات ساختاری و 
قوانین متروک از دیگر علل شرایط پیش آمده 
است؛ اصلاح قانون جمع آوری و فروش اموال 
تملیکی در نشست سران سه قوه مورد تایید و 
تاکید قرار گرفته و اقدامات برای این منظور به 
سرعت با استفاده از نظر کارشناسان در حال 

انجام است تا سریعا لایحه آن ارائه شود.
وی ایجاد هیئتی در اســتان ها به ریاســت 
رئیس کل دادگستری استان در پیش نویس 
قانون جدید را یکی از مفاد این اصلاحیه بیان 
کرد و افزود: در این قانون اختیارات متناسبی به 
استان ها در تعیین تکلیف اموال داده شده است.

پوریانی در ادامه بر حل مشکلات انبارهای 
اموال تملیکی استان البرز از جمله تامین برق، 
حل مشکلات ایمنی و اطفای حریق تاکید کرد.

رئیس کل دادگستری استان البرز:
ابراز رضایت نماینده قوه قضائیه از اقدامات دادگستری کل البرز در ساماندهی انبارها
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مدیرکل تعاون کار و رفاه اجتماعی اســتان 
البرز از ابلاغ دستورالعمل تشکیل تعاونی های 
 مسکن جهش- نهضت ملی مسکن- خبر داد.
مدیرکل تعــاون، کار و رفاه اجتماعی اســتان 
البرز با اعلام این خبر گفت: در راســتای اجرای 
قانون نهضت ملی مسکن و به منظور تشکیل 
تعاونی های مسکن جهش برای اقشار مختلف 
مردم اعم از کارمندان، کارگران، بازنشســتگان، 
مســتمری بگیــران و آحاد مختلــف مردم، 
فراینــد ثبت نــام متقاضیان مســکن جهش 
 در ســامانه وزارت راه و شهرســازی آغاز شد.
عبدالله دارایی در ادامه گفت: پس از انجام فرآیند 
ثبت نام متقاضیان نهضت ملی مسکن در سامانه 
مربوطه و مشــخص شدن وضعیت سبز فرم ج 

متقاضیان، امکان تشکیل تعاونی های مسکن 
 جهش برابر اساسنامه جدید فراهم خواهد شد.
وی خاطر نشــان کرد: پس از تاسیس تعاونی 
مســکن جهش و اختصاص زمیــن و اعطای 

تســهیلات در خصــوص ســاخت واحدهای 
مسکونی توســط این تعاونی ها صورت خواهد 
پذیرفت و از دســتگاه ها، کانون ها ، شــرکت 
های تولیــدی و صنعتی و همچنین مجموعه 

اقشار مختلف مردم عزیز اســتان البرز دعوت 
می کنم تا نســبت به ســیر مراحل تشکیل 
 تعاونی های مســکن جهــش اقــدام کنند.
گفتنی است برابر دستورالعمل جدید، حداقل 30 
نفر و حداکثر 200 نفر از متقاضیان واجد شرایط 
با ارائه معرفی نامه از واحدهای منابع انســانی و 
کارگزینی کارگاه ها، کارخانــه ها و واحدهای 
کارگری اقــدام و مجوزهای قانونی تاســیس 
تعاونی مســکن جهش از سوی اداره کل تعاون 
کار و رفاه اجتماعی صورت می پذیرد و سپس 
این تعاونی ها جهت دریافت زمین و مجوزهای 
قانونی ساخت و ساز به ادارات کل راه و شهرسازی 
معرفی و فرایندهای مربوط به دریافت تسهیلات 

و ساخت مسکن مورد نیاز مردم انجام می شود.

سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
اســتانداری البرز گفت: در شرایط کنونی برای 
شکست تحریم های دشمنان، حرکت به سوی 
تولید و خدمات شــرکت های دانــش بنیان را 

هدفگذاری کرده ایم.
 سیف الله اسداللهی صبح سه شنبه در مراسم 
برگزاری »رویداد تانا« در استان البرز اظهار داشت: 
در شــرایط کنونی برای شکســت تحریم های 
دشــمنان، حرکت به ســوی تولید و خدمات 

شرکت های دانش بنیان هدفگذاری کرده ایم.
وی بیان کرد: امروز پایه اقتصاد کشور بر مبنای 
کشــاورزی شکل گرفته است و استان البرز نیز 

استانی کشاورز محور است بنابراین باید تقاضا در 
این بخش از سمت پارک علم و فناوری هرچه 

بیشتر مورد توجه قرار گیرد.
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
اســتانداری البرز تصریح کرد: در بحث امنیت 
غذایی باید شــرکت های خصوصی و نهادهای 
دولتی که سال ها تجربه و مطالعه با استفاده از 
ظرفیت های علمی و اســاتید داشتند، پای کار 

بیایند.
اسداللهی بیان داشت: در استان البرز با توجه 
به ظرفیت های کشاورزی برای توسعه بذر و نهال 
در جهت هدف تبدیل دانش به ثروت می توان 

اقدامات مؤثر داشت.
وی اضافه کرد: امروز ارتباط صنعت و دانشگاه 
بایــد به صورت هرچه جدی تر مورد توجه قرار 
گیرد در این راستا شاهد اقدامات مناسبی از سوی 
پارک علم و فناوری بودیم اما باید همچنان نیاز 

سنجی ها و مطالعات لازم انجام شود.
سرپرست معاونت هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری البرز با تاکید بر جایگزینی روش های 
نوین به جای روش های سنتی در تولید گفت: 
برخی از روش ها در تولید ابتدایی اســت که در 
برخی صنایع از جمله صنعت نساجی باید هرچه 

بیشتر مورد توجه قرار گیرد.

اخبار

بسیج خدمتگزار ملت ایران

البرز  استان  )ع(  مجتبی  حسن  امام  سپاه  فرمانده 
گفت: بسیج همواره در مسیر ایجاد امنیت و جان و 
 مال مردم از ابتدای تشکیل این تشکل ، بوده و هست.
فرمانده  حیدرنیا  علیرضا  سردار  مسیحااقتداریان_   
سپاه امتم حسن مجتبی )ع( در کنفرانس خبری 
خود که به مناسبت بزرگداشت هفته بسیج برگزار 
شد،  رسانه را یکی از تاثیرگذارترین نهاد اطلاع رسانی 
در  جامعه درهمه  برهه ها دانست و گفت: در حال 
کنونی و وضعیت فعل حاضر دراین جنگ ترکیبی که 
 دشمن به پا کرده نقش تاثیرگذار تری  ایفا می کند.
وی  ضمن گرامیداشت یاد و خاطره دو تن از شهدای 
بیگلو  قورت  اصغر  علی  البرز،  استان  امنیت  مدافع 
و  آستانه چهل  ذر  آنهم  الله عجمیان،  روح  و سید 
سومین سالروز تشکیل بسیج مستضعفین  گفت: 
بسیج همواره در مسیر ایجاد امنیت و جان و مال 
 مردم از ابتدای تشکیل این تشکل ، بوده و هست.
امام  ماندگار  یادگار  بسیج،   : شد  یادآور  حیدرنیا 
فرمان  با  پیش،  سال   43 که  است  )ره(  خمینی 
ایشان شکل گرفت. در آن زمان، کمتر کسی فکر 
به  تواند  می  بسیج  میلیونی  بیست  ارتش  می کرد 
چنین جایگاهی برسد که امروز گره گشای بسیاری 
از مشکلات به ظاهر ناگشودنی، چه در داخل کشور 
و چه در بلاد مسلمین باشد و به الگویی منحصر به 
شود. تبدیل  جهان  خواهان  آزادی  همه  برای   فرد 
فرمانده سپاه استان البرز با اشاره به این که شاکله بسیج 
در دنیا منحصر است، خاطرنشان کرد: زمانی که ناامنی 
در سراسر کشور فراگیر می شود، فارغ از مبدأ و منشأ و 
موضوعات محتوایی،  همه  شئون زندگی را تحت تأثیر  
قرار می دهد اما می بینیم این جوانان غیور برای امنیت 
اجتماعی ، جان و مال و ناموس مردم ،  یک لحظه تردید 
 نمی کنند و جان خود را در طبق اخلاص می گذارند.
وی در بخش دیگری  از برگزاری 64 عنوان که ذیل آن  
هشت هزار برنامه  گنجانده شده خبر داد و اذعان داشت:  
دیدار و تجلیل از 470 خانواده معظم شهدا، جانبازان و 
ایثارگران علی الخصوص دو شهید مدافع امنیت البرز، 
تکریم و تقدیر از فرماندهان نمونه پایگاه های بسیج، 
ارائه خدمات مشاوره حقوقی، روانشناسی و خانواده و 
اجتماعی،  آموزشی آسیب های  کارگاه های  برگزاری 
سبک زندگی، سواد رسانه،برگزاری مسابقات فرهنگی 
منظور  به  بسیج،  دستاوردهای  موضوع  با  هنری  و 
آشنایی نسل جدید با این اقدامات بسیج از جمله این 
 برنامه ها ست که در این هفته به انجام خواهیم رساند.

وی  همچنین در ادامه از تهیه 110سری جهیزیه 
عروس با همکاری کمیته امداد، همزمان با رزمایش 
خبر  آبان،  یکشنبه 29  روز  در  فاطمی  جهادگران 
جهادگران  استانی  رزمایش  شد:  یادآور  و  داد 
از  نفر  و 500  هزار  یک  از  بیش  با حضور  فاطمی 
تخصصی  جهادی  گروه   100 قالب  در  جهادگران 
سری   110 آن،  طی  و  می شود  برگزار  عمومی  و 
جهیزیه نیز به صورت هماهنگ در اختیار نوعروسان 
می گیرد. قرار  استان  برخوردار  کم  و  بضاعت   کم 
فرمانده سپاه استان البرز در پایان از طراحی و ثبت  
سامانه جدید نقطه نظرات مردمی در استان خبر داد و 
عنوان کرد: در صدد طراحی سامانه ای برای ثبت نقاط 
ضعف و قوت مسئولین و کارمندان هستیم تا شهروندان 
بتوانند اعتراضات خود را از آنها و در صورت رضایت 
از کارمندان نیز، درخواست تشویق آنها را ثبت کنند؛ 
این امر موجب افزایش رضایتمندی ارباب رجوع از 

پاسخگویی مسئولین می شود.

رئیس کمیسیون گردشگری اتاق بازرگانی البرز:

البرز آمادگی لازم برای صادرات صنایع دستی به ترکیه را دارد
رئیس کمیسیون گردشگری اتاق بازرگانی 
البرز گفت: البرز در رشــته های گلیم، فرش، 
چرم، سفال، سرامیک، شیشه، زیورآلات، معرق 
و منبت برای صــادرات به ترکیه و حضور در 
 نمایشگاه های بین المللی این کشور آمادگی دارد.
صنایــع، معادن و کشــاورزی اســتان البرز، 
شادی حاضری با اشــاره به سفر اخیر هیات 
تجاری البرز به ترکیه و دیدار با سرکنسولگری 
جمهوری اسلامی ایران در استانبول، رئیس 
اتاق مشترک بازرگانی ترکیه-ایران و حضور 
در نشســت B2B اتاق بازرگانی کورفز اظهار 
کرد: در جریان این ســفر بــا توجه به نقاط 
مشــترک فرهنگی میان ایــران و ترکیه بر 
 گسترش مبادلات تجاری طرفین تاکید شد.
وی با اشاره به وجود رشته های مختلف صنایع 
دســتی در ایران گفت: 23 سال است که در 

این صنعت مشغول به فعالیت هستم و طی 
ســال های 2016 تا نیمه نخست 2019 به 
کشــور ترکیه صادرات گلیم داشته ام، بافت 
گلیــم در این کشــور رونــق دارد اما طرح، 
نقشــه، جنس و کیفیت نــخ در گلیم های 
 ایرانــی از درجــه بالاتری برخوردار اســت.

عضــو هیات رئیســه و رئیس کمیســیون 
گردشــگری و اقتصاد هنر اتاق بازرگانی البرز 
گفت: در حوزه صنایع دستی استان البرز در 
رشته های گلیم و فرش، چرم، سفال، سرامیک، 
شیشــه، زیــورآلات، معرق و منبــت برای 
صادرات به ترکیه و حضور در نمایشــگاه های 

 بین المللــی ایــن کشــور آمادگــی دارد.
وی با اشــاره به اینکه در حــال حاضر دفاتر 
خدمات مســافرتی و گردشــگری کشور از 
جمله البرز به دلیل لغو بســیاری از تورهای 
گردشــگری با خطر تعطیلی مواجه اســت، 
گفت: تعــداد زیــادی از ایــن دفاتر مجبور 
 بــه تعدیل برخــی نیروهای خود شــده اند.
رئیس کمیسیون گردشگری و اقتصاد هنر اتاق 
بازرگانی البرز با اشاره به بازدید هیات تجاری 
اعزامی به نمایشگاه موسیاد 2022 گفت: این 
نمایشگاه فرصت بســیار خوبی برای حضور 
فعالان اقتصادی ایــران و معرفی محصولات 
تولیدی کشورمان است، البته در این نمایشگاه 
صنایع دستی آنچنان نمایش داده نشده است، 
اما در زمینه معرفی ظرفیت های گردشگری 

ایران نمایشگاه موسیاد فرصت خوبی است.

مدیر کل منابع طبیعي و آبخیزداري البرز از انعقاد 
تفاهم نامه همکاري بین اداره کل منابع طبیعي و 
آبخیزداري استان البرز و دانشکده منابع طبیعی 
دانشگاه تهران به منظور استفاده بهینه از پتانسیل 
 هــا و ظرفیت هاي علمي-پژوهشــي خبر داد.

نشســت مشــترک مدیر کل منابع طبیعی و 
آبخیــزداری اســتان البرز با رئیس دانشــکده 
منابــع طبیعــی دانشــگاه تهــران روز ســه 
شــنبه هفدهم آبــان ماه ســالجاری در محل 
ســالن این دانشــکده با موضوع انعقاد تفاهم 
 نامه همــکاری بیــن دو نهاد برگــزار گردید. 
دکتر مهدی قربانی رئیس دانشکده منابع طبیعی 
دانشــگاه تهران در این نشســت، ضمن عرض 
خوشــامدگویي به دکتر فرضي مدیر کل منابع 

طبیعــي و آبخیزداري اســتان و هیئت همراه 
گفت: ارتباط دانشــگاه و دستگاه های اجرایی 
امروزه ضرورتی غیر قابل انکار است و خوشبختانه 
عملکرد اداره کل منابع طبیعی استان در چند 
ســال اخیر در موضوع ارتقاء اهداف ســازمانی 
بسیار مطلوب بوده اســت . وي هدف از انعقاد 
این تفاهم نامه را ایجاد و توسعه همکاری های 
علمی -پژوهشی دانشکده و اداره کل با استفاده 
از کلیــه منابع طرفین اعم از نیروی انســانی ، 
 علمی ، فنــی و بانکهای اطلاعاتی برشــمرد . 
قربانی در ادمه ابراز نمود : ارتباط بین دانشکده 
منابع طبیعی با اداره کل منابع طبیعی ، کلید 
پیشرفت و پیشبرد اهداف منابع طبیعی است 
که نیازمند تعامل و همفکــری این دونهاد می 

باشــد که خوشــبختانه ارتباط بین این دو در 
 سطح کشور بســیار مطلوب و ستودنی است . 
حامد فرضی مدیر کل منابع طبیعي و آبخیزداري 
استان نیز در این نشست گفت :با علم براینکه هر 
دو نهاد در جهت گسترش فعالیتهای پژوهشی و 
صیانت از منابع علمی تلاش می کنند لذا برقراری 
همکاری های تحقیقاتی ، تبادل افکار و استفاده 
از امکانات در چهارچوب همکاری های دوجانبه 
بین دونهاد باید بیشتر از گذشته به وقوع بپیوندد.
ایشــان تعاملات بین دانشکده منابع طبیعي و 
مجموعه اجرایي منابع طبیعی با هدف همکاری 
جهت اجرای طرح های پژوهشی و تحقیقاتی در 
تمام زمینه های علمی ،آموزشی و فناوری را بسیار 

ضروری و حائز اهمیت دانست .

انعقاد تفاهم نامه همکاری بین اداره کل منابع طبیعی و آبخیزداري
 استان البرز و دانشکده منابع طبیعی دانشگاه تهران

دستورالعمل تشکیل تعاونی های مسکن جهش )نهضت ملی مسکن( ابلاغ شد

فعالیت شرکت های دانش بنیان  برای شکستن حصار تحریم است
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4  اجتماعی

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی استان البرز اعلام کرد: رانندگی 
با موتورسیکلت های برقی و موتورسیکلت با حجم کمتر از 50 
سی سی نیاز به گواهینامه داشته و رانندگی با این وسایل نقلیه 

بدون گواهینامه ممنوع است
سرهنگ حمدالله رحمتی پور گفت: بعضا مشاهده می شود 
عده ای با موتورسیکلت با حجم کمتر از 50 سی سی و یا 
موتورسیکلت های برقی اقدام به رانندگی بدون داشتن گواهینامه 

می نمایند که بر خلاف قوانین و مقررات است.
وی افزود: عده ای از فروشندگان موتورسیکلت هنگام فروش اقدام 

به تبلیغ اشتباه در خصوص موتورسیکلت های برقی یا سبک با 
حجم کمتر از 50 سی سی می نمایند و به خریداران اعلام می 
کنند که اینگونه وسایل نقلیه نیازی به پلاک و گواهینامه ندارند 
که این نوع اظهارات برخلاف قوانین و مقررات بوده و براساس 
قانون هر نوع وسیله نقلیه ای که در معابر تردد می نماید نیاز 
به پلاک داشته و راننده مربوطه نیز باید گواهینامه متناسب با 
آن را دارا باشد. رییس پلیس راهور استان البرز اظهار داشت: 
طبق ماده 26 آئین نامه راهنمایی و رانندگی و ماده 1 آیین نامه 
صدور انواع گواهینامه های رانندگی مصوب سال 1390 هیات 

محترم وزیران، داشتن پلاک برای تمامی وسایل نقلیه و دارا بودن 
گواهینامه رانندگی متناسب برای رانندگی با کلیه وسایل نقلیه 
الزامی است و موتورسیکلت ها نیز از این قاعده مستثنی نبوده 
و راکبین انواع موتورسیکلت باید دارای گواهینامه رانندگی باشند 
و در این میان هیچ تفاوتی بین موتورسیکلت های کاربراتوری، 
انژکتوری، برقی و... به لحاظ ضرورت داشتن گواهینامه رانندگی 
برای راننده آن وجود ندارد. وی در پایان خاطر نشان کرد: طبق 
قوانین و مقررات یاد شده مأمورین پلیس راهور از تردد وسایل 

نقلیه ای که فاقد پلاک و گواهینامه باشند جلوگیری می کنند.

رانندگی بدون گواهینامه با موتورهای برقی و حجم کمتر از CC ۵۰ ممنوع است

بن بستی دیگر برای مشاغل زنان
»فروش کسب  وکارهای اینترنتی خرد نزدیک به صفر شده است«

قانون جدید جلوی زیاده خواهی دولت را می گیرد
اصلاح قانون بانک مرکزی به کجا رسید؟

علیرغم همه مشــکلات زنان تصمیم گرفتند 
برای اســتقلال شــغلی از فضای مجازی کمک 
بگیرند و کسب وکارشــان را در خانه و به کمک 
پلتفرم های قابل دســترس توسعه دهند، گرچه 
اوایل فضای اینســتاگرام برای اشــتراک گذاری 
عکس بود و جنبه ســرگرم کننده داشــت اما به 
مرور، علاوه بر حفظ جنبه ســرگرم کننده خود 
تبدیل به محل تامین درآمد بسیاری از افراد، به 
خصوص زنان شــد. عده ای که سرمایه چندانی 
برای اجاره یک مغــازه و فراهم کردن کالا برای 
فروش را نداشتند، از این شبکه اجتماعی استفاده 
کردند و به کســب و کارهای آنلاین روی آوردند 
 تا بدین گونه هزینه خود را به حداقل برســانند.
زنانی که بــه هر دلیلی امــکان کار در بیرون از 
منزل را نداشتند، فروش در بستر فضای مجازی 
را همچون راهی می دانستند برای کسب استقلال 
و حفظ تعادل میان اشتغال و کارهای خانه، فاطمه 
هم که جزو همین دسته  محسوب می شود که از 

طریق کسب و کار مجازی همزمان سعی در کسب 
درآمد و رسیدگی به امور دیگرش را دارد، می گوید: 
»از شرایط راضی و خرسند بودیم، می خواستیم 
کارمان را گسترش دهیم که با فیلترینگ مواجه 
شدیم. فضای کار مجازی باعث می شد مدیریت 

بهتری برای کارهای زندگی شــخصی ام داشته 
باشم و بتوانم چند کار را همزمان انجام دهم.«او 
در پاسخ به اینکه چند نفر دیگر از طریق صفحه 
کاری اش امرار معاش می کنند، می گوید: »ســه 
زن هستیم که از طریق یک صفحه ی اینستاگرام 

درآمد داریم. من به عنوان مدیر تا جایی که شده از 
 جیب خودم زده ام که تعدیل نیرو نداشته باشیم.«

اما حالا با ســنگ اندازی دولتمردان که یک روز 
نام طرح صیانت به خــود می گیرید و روز دیگر 
فیلترینگ به نــام امنیت، مشــکل جدیدی را 
برای مــردم از جمله این گروه از جامعه به وجود 
آورده است. رضا الفت نسب، عضو هیئت مدیریه 
اتحادیه کســب وکارهای مجــازی  در رابطه با 
آسیب فیلترینگ و تاثیر آن بر آینده کسب وکارها 
می گوید: »فروش کسب وکارهای اینترنتی خرد 
نزدیک به صفر شــده است و کســب وکارهای 
بزرگ و متوسط هم که به صورت وسیع فعالیت 
می کننــد، 30 درصد کاهش فروش داشــته اند. 
امروزه خرید اینترنتی با توجه به شرایط فعلی که 
در این 50 روز در کشــور اتفاق افتاد از رده خارج 
شده است. وضعیت اقتصادی مردم هم بغرنج شده 
و قدرت خرید به شدت کاهش پیدا کرده است. به 

حدی که ما تورم ماهانه داشتیم.«

طرح اصلاح قانــون بانک مرکزی از تصویب 
مجلس گذشــته و منتظر اعلام نظر شــورای 
نگهبان اســت. این به دنبــال رفع نقاط ضعف 
قانون فعلی بانک مرکزی، امکان نقش آفرینی 
در حــوزه تصمیمــات با رویکرد اســتقلال از 
سیاســت های دولــت، تقویت اقتــدار بانک 
مرکزی در موضوعــات و فعالیت های اجرایی 
 و بــه روزرســانی قانون مهم کشــور اســت.
به گزارش اقتصاد 24، همچنین ارتقای فرایند های 
تصمیم گیری و بهبود پاسخگویی و شفافیت در 
بانک مرکزی؛ تمهید قواعد ناظر به کنترل تعارض 
منافع و افزایش اقتدار نظارتی و همچنین بهبود 
استقلال بانک مرکزی از شبکه بانکی است.تقویت 
نقش نظارتی بانک مرکزی از دیگر ویژگی های 
طرح پیشنهادی اصلاح قانون بانک مرکزی است 
که از جمله می توان به پیش بینی امکان برخورد 
با اخلال گران اقتصادی و پولی و بانکی و پیش 

 بینی امکان برخورد با بدحسابان بانکی اشاره کرد.
براســاس اصلاحیه قانون بانک مرکزی دیگر 
شاکله اصلی مهم ترین نهاد تصمیم گیر، وزرای 
دولت نیســتند. در طرح پیشــنهادی مجمع 
عمومی، هیــات عالی، هیات عامل، هیات نظار 
و شورای فقهی ارکان بانک مرکزی را تشکیل 
خواهد داد. در حال حاضر مجمع عمومی، شورای 
پول و اعتبار، هیات عامل، هیات نظارت اندوخته 
اســکناس و هیئت نظار ارکان بانک مرکزی را 
تشکیل می دهند.بر این اساس، ترکیب مجمع 
بانک مرکزی که هم اکنون مشتمل بر رئیس 
جمهــوری، وزیر امور اقتصادی و دارایی، رئیس 
سازمان برنامه و بودجه و دو نفر از وزرا به انتخاب 
وزیران اســت، به رئیس جمهور، وزیر اقتصاد، 
رئیس سازمان برنامه و بودجه و دو نفر اقتصاددان 
تغییر می کند. مجمع عمومی، بررسی و تصویب 
صورت هــای مالــی بانک مرکــزی و تصویب 

 بودجه و تفریغ بودجه این بانک را برعهده دارد.
بیاز دیگر تغییرات ساختاری بانک مرکزی تغییر 
در شــورای پول و اعتبار اســت. براساس طرح 
پیشنهادی این شورا جای خود را به هیات عالی 
می دهد که مرکب از رئیس کل بانک مرکزی، 
وزیر اقتصاد، رئیس سازمان برنامه وبودجه، دو نفر 
اقتصاددان متخصص در زمینه سیاستگذاری پولی 
و ارزی و دو نفر متخصص در حوزه بانکداری که 
انتصاب چهار نفر اخیر با پیشنهاد رئیس کل بانک 
مرکزی و با حکم رئیس جمهوری خواهد بود؛ 
رویکردی که نشان می دهد اعضای هیات عالی از 
دانش و تخصص بالای پولی و بانکی برای تصمیم 
 گیری در این نهاد مهم سیاستگذاری برخوردارند.
جعفر قادری، عضو کمیسیون برنامه و بودجه و 
محاسبات مجلس24 اظهار کرد: با اصلاح قانون 
بانک مرکزی قدرت و اســتقلال بانک مرکزی 
افزایش خواهد یافت و شرایط متفاوتی نسبت 

به وضع کنونی تجربــه خواهند کرد.وی افزود: 
با تصویب نهایی اصلاحیه قانون بانک مرکزی، 
قدرت قوه مجریه برای خلق نقدینگی کاهش 
خواهد یافت.عضو کمیســیون برنامه و بودجه 
و محاسبات مجلس تصریح کرد: در اصلاحیه 
قانون بانک مرکزی ابزار های کنترل بیشــتری 
در اختیار بانک مرکزی قرار داده شــده است تا 
 بتواند جلــوی زیاده خواهی های دولت را بگیرد.
وی با بیان اینکه مطابق این اصلاحیه، انتخاب 
رئیــس کل بانک مرکزی همچنــان با رئیس 
جمهوری است، افزود: استقلال بانک مرکزی به 
بهبود عملکرد ها در این نهاد منجر خواهد شد و 
به دنبال آن سیاست های پولی و مالی بهتری در 
کشور اتخاذ خواهد شد.قادری خاطرنشان کرد: با 
اصلاحیه قانون بانک مرکزی، دخالت قوه مجریه 
در این بانک کاهش یافته و به قوه مقننه و قضائیه 

قدرت مانور بیشتری داده شده است.

 سرپرســت معاونــت هماهنگی امــور عمرانی 
اســتانداری البرز با تاکید بر اینکه در حال حاضر به 
واسطه توان تولید جامعه عشــایری استان، بستر 

احداث مجتمع عرضه دام زنده فراهم است.

 احمد افضلی بعد از ظهر دوشنبه در جلسه شورای 
عشایر استان البرز که در محل این اداره برگزار شد، 
اظهار داشــت: تولید 25 درصد گوشت قرمز کشور 
)ســالیانه 190 هزارتن(، تولیــد 35 درصد صنایع 
دستی کشور، عرضه سالانه 5/9 میلیون رأس دام به 
بازار مصرف، در اختیار داشتن 790 هزار هکتار اراضی 
کشاورزی )آبی و دیم( و همچنین ظرفیت های قابل 
توجه در حوزه گیاهان دارویی، گردشگری، صنایع 
دستی و ... تنها بخشی از توان این قشر از جامعه است.

وی افزود: عشایر نشینان البرز با حضور در تمامی 
شهرستان های اســتان، 321 هزار رأس واحد دامی 
دارند که در طول سال 6 هزار و 700 تن شیر، 3 هزار 

و 816 تن گوشت قرمز تولید می کنند.
این مسئول با اشاره به اینکه باید از ظرفیت تولیدی 

عشایر در جهت رونق اقتصادی استان استفاده کرد، 
یادآور شد: عشایر استان با داشتن بیش از 4 هزار و 
780 نفر، رتبه 26 را در بین عشایر کشور دارا هستند.

افضلی در ادامه این نشست بر ضرورت تسریع در 
روند خدمت رسانی برخی دستگاه های خدماتی از 
جمله؛ تأمین آب شرب منطقه عشایری قشلاق دایلر، 
تأمین برق قشلاق نمکی، تکمیل پروژه احداث پل 
عشایری منطقه ییلاقی ماشینو شهرستان طالقان، 
اصلاح تعرفه آب تانکرهای آبرسانی سیار در مناطق 
عشایری سطح استان، آنتن دهی در مناطق ییلاقی 
کرج و طالقان، مشخص نمودن مسیر جایگزین ایلراه 
مسدود شــده در شهر جدید هشتگرد، ساماندهی 
استقرارگاه های عشایر در حاشیه شهر کرج )کلاک، 
ماهدشــت، حســن آباد(، تخصیص سهم مناطق 

عشایری از اعتبارات مالیات بر ارزش افزوده متمرکز 
در فرمانداری ها و انعقــاد تفاهم نامه جهت اجرای 

پروژه ها در زمان مناسب تاکید کرد.
گفتنی اســت بررســی اجرای طرح ساماندهی 
شترهای عشایر شهرستان نظرآباد، ایجاد بازارچه های 
عرضه مستقیم محصولات تولیدی عشایر در سطح 
استان، ساماندهی اسکان کانون توسعه )خودجوش( 
منطقه خانلرخانی و همچنین بررسی اجرای طرح 
گردشگری جامعه محور عشایر ییلاقات کرج از دیگر 
موضوعاتی بود که در این شورا مورد بحث و تبادل 

نظر قرار گرفت.
سرپرســت معاونــت هماهنگی امــور عمرانی 
استانداری البرز در پایان این نشست با کارکنان امور 

عشایر استان دیدار و گفتگو کرد.

بستر احداث مجتمع عرضه دام زنده عشایر استان فراهم است

اخبار

135 معتاد متجاهر در کرج 
جمع آوری        شدند

 در اجرای طرح جمع آوری معتادان متجاهر کرج 135 
معتاد متجاهر از سطح شهر جمع آوری و به کمپ ماده 

16 معرفی شدند.
از طرح های جمع آوری معتادان  ه   هفتمین مرحل
متجاهر در شهرستان کرج، طی 48 ساعت با حضور 
فعال کلانتری ها، پلیس مبارزه با مواد مخدر و نیروهای 
یگان امداد در چندین نقطه این شهرستان به اجرا در 

آمد.
در اجرای این طرح 135 معتاد متجاهر جمع آوری و 

جهت درمان به کمپ ماده 16 معرفی شدند.
در پایان این گزارش تاکید شده که پلیس برای پاکسازی 
چهره شهر از وجود معتادان متجاهر و ارتقای امنیت 
مردم پای کار بوده و در این مسیر برای لمس بیشتر 
این اقدامات، نیاز است تا سایر دستگاه ها و مردم نیز با 

نیروهای انتظامی همکاری و همراهی کنند.

مدیرکل بهزیستی استان 
البرز در سامد پاسخگوی 

شهروندان بود

طبق تأکیدات استاندار محترم البرز و براساس برنامه 
ریزی اداره کل مدیریت عملکرد، بازرسی و امور حقوقی 
استانداری البرز، مدیران کل دستگاههای اجرایی به 
نوبت در  سامانه 111 )سامد- سامانه ارتباط مردمی 
دولت( با شماره 111 حضور یافته و به صورت مستقیم 

با مردم ارتباط برقرار می کنند.
»وجیهه محمدی فلاح« مدیر کل بهزیستی استان البرز 
در سامد حضور یافت و پاسخگوی جمعی از شهروندان 

البرزی بود.
این حضور پیرو سیاست های دولت مبنی بر دیدار 
و گفتگوی مستقیم مردم با مدیران و ایجاد ارتباط 
تنگاتنگ و بی واسطه بین بدنه دولت و مردم صورت 

گرفت.
گفتنی است شهروندان استان البرز می توانند برای 
مدیرکل  با  خود  مسائل  و  مشکلات  بیان  و  ارتباط 
بهزیستی استان با شماره گیری  111 از طریق تلفن 

اقدام کنند.
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معاون میراث فرهنگی اداره کل میراث فرهنگی، 
ثبت شیوه  از  البرز  گردشگری و صنایع دستی 
استاد درویش  نستعلیق  خوشنویسی شکسته 
عبدالمجید طالقانی در فهرست میراث ناملموس 

ملی خبر داد.
خوشنویسی  شیوه  ثبت  از  محمودی  شهباز 
عبدالمجید  درویش  استاد  نستعلیق  شکسته 
طالقانی در فهرست میراث ناملموس ملی خبر داد.
وی بیان کرد: خط شکسته نستعلیق که از نیمه 
قرن یازدهم رواج یافته بود، در میانه قرن دوازدهم 
هجری قمری به دست توانمند استاد درویش 

عبدالمجید طالقانی به اوج خود رسید.
معاون میراث فرهنگی مدیرکل میراث فرهنگی، 
گردشگری و صنایع دستی البرز ادامه داد: استاد 
 1161 سال  در  طالقانی  عبدالمجید  درویش 
روستای  در  صفویه  دوران  در  شمسی  هجری 

مهران از توابع شهرستان طالقان به دنیا آمد.
میراث  فهرست  در  دیگر  اثر  دو  ثبت  از  وی 
ناملموس البرز خبر داد و گفت: یکی از این آثار 
خوراکی به نام مرجو خورش است که تمام مواد 
طالقان کشت  در  این خورش  دهنده  تشکیل 
می شود. این خورش با گوشت یا بدون گوشت 

با عدس و گردو طبخ می شود و هنوز در فصول 
مختلف مخصوصاً زمستان و ماه های سرد سال در 

طالقان مصرف می شود.
محمودی دومین میراث ناملموس را آئین نوروزک 
عنوان کرد و گفت: این آئین در یکی از روستاهای 
طالقان به نام گته ده دو مرتبه در سال یعنی روز 
چهل و پنجم تابستان و روز چهل و پنجم زمستان 
برگزار می شود. در این مراسم مردم با در دست 
داشتن مجمع های خوراکی بر سر مزار عزیزان 
خود رفته و در آن روز همه افرادی که با یکدیگر 
بازی های محلی نیز انجام می شود.کدورتی دارند، آشتی می کنند و در آخر برخی 

معاون میراث فرهنگی البرز:

شیوه شکسته نستعلیق »درویش عبدالمجید طالقانی« ثبت ملی شد 

اخبار

واقعا شرم نکردید؟
 استفاده ابزاری تلویزیون از تصویر و 
صدای »کیان« یک روز بعد از شهادتش

عصر ایران نوشت: آیا نباید هیچ کسی از برنامه سازان و یا 
طراحان سوال برنامه از خود بپرسد چنین سوالی در این 
زمان جایی از اعراب دارد؟ حال بعد از گذشت دو روز از 
این قضیه، کسی به اشتباه بودن چنین کاری اعتراف کرده 
است؟ کسی هست که مسولیت این خطا را بپذیرد و معذرت 
خواهی بکند؟ یا خیر چون از جایگاه و ساعت آنتنی که دارند 
 چنان خیالشان جمع است اصلا نیازی به این کارها نمی بینند؟
شب پنج شنبه 26 آبان ساعت 22 برنامه مسابقه محور 
»کهکشانی ها« از شبکه 5 سیما به شکل زنده در حال پخش 
است و پرسش ها از 2 شرکت کننده تلفنی پرسیده می شود. 
کیمیا گیلانی )مجری برنامه( با انرژی و سرحال سوالات را 
می پرسد تا اینکه حدود 20 دقیقه بعد از شروع برنامه می رسد 
به یک پرسش تصویری و از مهمان تلفنی می پرسد: »ویدئویی 
است؟« کسی  چه  به  متعلق  کرد  خواهی  مشاهده   که 
در مونیتور تصویر »کیان پیرفلک« نشان داده می شود که 
آن قایق آبی را در دست دارد و دارد حرف می زند، کاملا 
شنیدن  و  تصویر  این  دیدن  از  مجری  که  است  مشهود 
صدای کیان متحیر می شود، به گونه ای که شرکت کننده 
در مسابقه جواب را می دهد اما مجری فقط بله ... بله ... 
می گوید و بعد هم بغضش گرفته و نمی تواند ادامه بدهد و 
 با زور فقط می گوید: »بریم یک بخشی را ببینیم و برگردیم«
به  گیلانی  کیمیا  استودیو  داخل  به  برگشتن  از  بعد 
می دهد  ادامه  را  مسابقه  و  برنامه  شده،  مسلط  خودش 
رفته  دست  از  کاملا  او  اولیه  روحیه  و  انرژی  آن  اما 
است. معلوم  کاملا  صدایش  از  حس  این  و   است 
منتشر شد  برنامه در فضای مجازی  از  این بخش  ویدئو 
و با واکنش منفی مخاطبان روبرو شد، تا جایی که شب 
گذشته کیمیا گیلانی در حساب شخصی توئیترش اعلام 
 کرد که دیگر اجرا نخواهد داشت و به تلویزیون برنمی گردد.
گیلانی نوشت: »من کیمیا گیلانی از 15 تیر 1385 که وارد 
حوزه اجرا شدم واقعا براش تلاش کردم درس خوندم و هدفی 
جز شادی دل مردمم نداشتم و حالا که دل مردمم شاد 
نیست نیازی هم به حضور من نیست و از اجرا در تلویزیون 

خداحافظی میکنم.

مهلت تمدید نمی شود؛
تنها 2 روز برای ثبت نام در جشنواره 

فیلم فجر فرصت باقی است

امکان ثبت نام آثار بخش ملی و بین الملل چهل و یکمین 
جشنواره بین المللی فیلم فجر تا دوشنبه 30 آبان ادامه 

خواهد داشت.
 به نقل از روابط عمومی جشنواره، ثبت نام بخش بین الملل 
جشنواره چهل و یکم از 15 شهریور و بخش ملی از ابتدای 
آبان آغاز شده، این دسترسی برای متقاضیان حضور تا 
 پایان دوشنبه فراهم است و این زمان تمدید نخواهد شد.
طبق فراخوان منتشر شده این دوره از جشنواره در تاریخ 
19 تیرماه، فیلم های بلند داستانی که دارای پروانه ساخت 
یا نمایش سینمایی از سازمان امور سینمایی و سمعی 
بصری باشند، تا قبل از بهمن 1401 اکران عمومی نشده و 
در سامانه های نمایش درخواستی به صورت آنلاین و رسانه 
ملی به نمایش درنیامده باشند، همچنین در ادوار گذشته 
جشنواره فیلم فجر مورد بازبینی هیات انتخاب قرار نگرفته 
 باشند، مجاز به حضور در بخش سودای سیمرغ خواهند بود.

تمامی فیلم های متقاضی شرکت در هر یک از بخش های 
سامانه  در  مقرر  مهلت  پایان  از  قبل  باید  جشنواره، 
کنند. ثبت نام   )fajrfilmfestival.com(  جشنواره 

چهل و یکمین جشنواره بین المللی فیلم فجر 12 تا 22 
بهمن ماه سال جاری به دبیری مجتبی امینی برگزار 

می شود.

تقدیروزیرارشادازشهردارنظرآباددرآیین پاسداشت روزکتاب:

دکترصفری شهرداربرترکشوردرحوزه فرهنگ وهنرشد

مدیرکل ارشاد البرز:

جوانان مراقب فضاسازی رسانه ای دشمنان باشند

در مراسمی که با حضور رییس جمهور ، وزیر 
فرهنگ و ارشاد اسلامی ، مدیر کل کتابخانه 
های عمومی کشور در تالار وحدت برگزار شد 
به پاس تلاش ها و حمایت های شهرداری و 
های  ساخت  زیر  حوزه  در  اسلامی  شورای 
فرهنگی و هنری از شهردار نظرآباد به عنوان 
شد. تقدیر  حوزه  این  در  کشور  برتر   شهر 
رییس جمهوری در آیین پاسداشت روز کتاب، 
کتابدار و کتابخوانی در تالار وحدت اظهارداشت: 
نمی خواهد  مدرن  جاهلیت  دنیا  در  امروز 
جوامع آگاه شوند زیرا جامعه آگاه نمی گذارد 
 که نظام سلطه بر سرنوشت او مسلط شود.

رئیس جمهور یکی از راه های اصلی آگاهی از 
احوال پیشینیان و فرهنگ گذشته و همچنین 
و  دانست  کتابخوانی  و  کتاب  را  علم  انتقال 
افزود: حقیقتاً کتاب ذخیره ارزشمندی برای 
انتقال فرهنگ، آداب، رسوم و علم به عصرها 
شود. داشته  گرامی  باید  و  نسل  هاست   و 
رئیس جمهور با اشاره به آیه شریفه »نون و 
در  کتابی  اظهارداشت:  مایسطرون«  و  القلم 
قرآن کریم مورد سوگند خدای متعال است 
که موجب هدایت بشر و انتقال علم و دانش و 
فرهنگ به عصرها و نسل ها باشد و »مسطوری« 

آگاهی بخش  اشاره شده  آن  به  قرآن  در  که 
است. بشر  آحاد  زندگی  راهگشای   و 

بسیار  دانشی  را  کتابداری  ادامه  در  رئیسی 
مهم و قابل توجه دانست و گفت: کتابداران به 
واسطه انس با کتاب و نگهداری از این ذخیره 
 ارزشمند، در واقع در گلستان زندگی می کنند.
محمدمهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و ارشاد 
فرا  تبریک  ضمن  مراسم  این  در  اسلامی، 
اسلامی  جمهوری  کتاب  هفته  ایام  رسیدن 
ایران گفت: روز 24 آبان ماه مصادف با سالگرد 
ارتحال علامه طباطبایی است؛ شخصیتی موثر 
در جریان انقلاب اسلامی که با نگارش آثار 

ارزشمند و تربیت شاگردانی بزرگ، همچنان 
هستیم.  بهره مند  ایشان  وجودی  اثرات  از 
جریان  نظریات  از  بزرگی  بخش  به طوریکه 
انقلاب اسلامی از نظریات بزرگانی سرچشمه 
می گیرد که در محضر علامه طباطبایی تلمذ 
کرده اند.وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی در ادامه 
خطاب به رئیس جمهور گفت: جناب آقای 
رئیسی ما در نهاد کتابخانه های عمومی کشور 
از  بیش  هستیم.  روبه رو  بالایی  ظرفیت  با 
3800 کتابخانه در سراسر کشور داریم که بر 
این اساس رتبه اول در منطقه و جهان اسلام 
داده ایم.  اختصاص  خود  به  حوزه  این  در  را 

خوشبختانه با تکمیل پروژه های کتابخانه ای و 
توسعه کتابخانه ها در استان های مختلف روبه رو 
هستیم و در روستاهای دوردست نیز از طریق 
خودروهای حمل کتاب خدمات کتابخانه ای 
از  بزرگی  شبکه  همچنین  می شود.  ارائه 
کتابداران که بخش مهمی از لشکر فرهنگی 
در  گمنامی  در  هستند،  اسلامی  جمهوری 
حال خدمت رسانی به جامعه اند.وی با اشاره به 
توجه دولت به رفع مشکلات معیشتی کتابداران 
بیان کرد: حمایت از نهاد کتابخانه های عمومی 
کشور و توسعه کتابخانه ها سیاست راهبردی 
شروع  اول  روز  از  بنده  است.  فرهنگ  حوزه 
کتابداران  مشکلات  رفع  بر  همواره  خدمت 
تاکید کردیم و این موضوع را در اولویت برنامه ها 
قرار دادیم و جلسات متعددی در این زمینه 
بخش  حل  شاهد  امیدواریم  که  شد  برگزار 
باشیم. عزیز  کتابداران  مشکلات  از   اعظمی 

گفتنی است شهردار و اعضای شورای اسلامی 
شهر نظرآباد به پاس تلاش دراحداث مجموعه 
فرهنگی و هنری از جمله احداث فرهنگسرای 
)ع(و  صادق  امام  کتابخانه  و  )ع(  علی  امام 
همچنین اجرای برنامه های فرهنگی در راستای  

ترویج کتابخوانی مورد تقدیر قرار گرفتند.

 مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی البرز با 
بیان اینکه سربلندی ایران نیازمند وحدت و 
همت مردم و مسئولان است، گفت: جوانان 
باید آگاهانه مراقب القائات و فضاسازی رسانه 

ای دشمن باشند.
 سعید جابری انصاری شامگاه جمعه با اشاره 
اظهار  البرز  استان  و  اخیر کشور  وقایع  به 
کرد: باید هر مطالبه قانونی از طریق مجاری 
قانونی پیگیری شود و این در شرایطی است 
بر  بارها  مختلف،  حوزه های  مسئولان  که 
آمادگی برای همراهی و رسیدگی به مطالبات 

معترضان تاکید کرده اند.
البرز  استان  عمومی  فرهنگ  دبیر شورای 
تصریح کرد: البته مردم و جوانان این مرز و 
بوم با درایت و متانت، نخواهند گذاشت خواب 
دشمنان  اطلاعاتی  سرویس های  پریشان 

انقلاب، تعبیر شود.
وی افزود: دشمنان کینه توز و فرصت طلب 
میهن و نظام اسلامی طی این مدت، با راه 
انتشار  و  رسانه ای  کارزار سنگین  انداختن 
پدید  را  غبارآلودی  وسیع شایعات، فضای 
آوردند و با تکیه بر دروغ و بزرگنمایی، جو 

احساسات  بر  و  ملتهب  را  جامعه  روانی 
برای  و  نموده  سواری  موج  مردمی،  پاک 
سوءاستفاده از نیروی مردم علیه خودشان و 
تضعیف اقتدار حافظان امنیت، به هر کاری 

دست زدند.
وی خاطرنشان کرد: از مراجع قضائی و نیروی 
مقتدر فراجا و امنیتی توقع داریم که ضمن 
عطوفت با جوانانی که تحت تأثیر فضاسازی 
رسانه ای دشمن، اغفال و تحریک شده اند، با 
لیدرها و عوامل اصلی اغتشاشات و تخریب 
اموال و نظم عمومی، برخورد قانونی، قاطع و 
جدی نمایند و نگذارند منافع و مصالح ملت 
و مملکت، بازیچه مطامع و دسایس فرصت 

طلبان و اغتشاشگران گردد.
دشمن  فتنه،  مواقع  در  افزود:  ادامه  وی 
تلاش می کند تا با وارونه نشان دادن وقایع 
و بزرگ کردن برخی اشتباهات، به تحریک 
فضای  ایجاد  با  و  بپردازد  مردم  عواطف 
متشنج و ناآرام، ضمن مشغول کردن توان 
و ظرفیت مسئولان کشور به مسائل داخلی 
و مستحدثه، تلاش کند تا روند موفقیت های 
دولت و نظام اسلامی را کند نموده و مسیر 
انرژی و ظرفیت های کشور را از اهداف متعالی 

منحرف نماید.
البرز  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  مدیر 
جبهه  نیز  امروزی  فتنه  همین  در  گفت: 

باطل، متشکل از سیاستمداران آمریکایی و 
استعمار پیر انگلیس و دشمن زبون اسرائیلی 
با کمک دلارهای ناپاک آل سعود، جنگ 
احزاب دیگری را علیه کشور و نظام اسلامی 

تشکیل دادند.
جابری انصاری اضافه کرد: اما پس از گذشت 
مدتی، حقایق زیادی از ماهیت دسیسه های 
لیدرهای  فعالیت  و  پرده  پشت  دشمنان 
اغتشاشگر، برای عموم مردم و حتی مردم 
معترض، مشخص شد و امروز همه میدانیم 
که هنجارشکنی و تفرقه افکنی های خزنده 
دشمنان، وحدت و تمامیت ارضی و امنیت 

پایدار کشور را هدف گرفته است.
استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل 
البرز با اشاره به لزوم بصیرت و متانت در 
مستمر  حضور  داشت:  بیان  اخیر  وقایع 
پیشرفتهای  مختلف،  عرصه های  در  مردم 
چشمگیری را نصیب این خاک پاک نموده 
است و رمز این موفقیت ها و پیشرفت ها که 
علیرغم دشمنی ها و کارشکنی های همیشگی 
دشمنان به دست آمده، وحدت و اتحاد عموم 

اقشار و اقوام ایرانی بوده است.
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6  شهرستانها

در  رسان  خدمات  دستگاههای  بعنوان  شهرداریها 
زمینه های مختلف عمرانی و خدماتی دارای وظایف 
نیز  فرهنگی  امور  به  توجه  و  باشند  می  متعددی 
از وظایف آنها تلقی می گردد .  بعنوان یکی دیگر 
هرچند تعدد وظایف سبب گردیده تا این سازمان در 
خصوص موضوعات فرهنگی نتواند نقش خود را به 

خوبی ایفا کند لیکن در حال حاضر اغلب به عنوان 
 پشتیبان در برنامه های فرهنگی شناخته می گردد .
وظایف  شرح  و  سازمانی  چارت  وجود  عدم 
و  کوچک  شهرداری های  در  بویژه  مشخص 
این  سبب  که  است  مسائلی  جمله  از  متوسط 
. است  بازنگری  و  توجه  نیازمند  و  گردیده   مشکل 

محوریت  و  دیگر  فرهنگی  دستگاههای  وجود 
فرهنگ  شورای  و  شهرستان  جمعه  نماز  ستاد 
عمومی می تواند پشوانه ای برای اقدامات فرهنگی 
موضوع  این  از  گیری  بهره  و  باشد  ها  شهرداری 
بعنوان  ششم  شورای  حضور  با  هشتگرد  شهر  در 
. دارد  قرار  کار  دستور  در  جوان  و  انقلابی   شورای 

کمیسیون  رئیس  کاشف  رضا  محمد  مهندس 
جلسه  در  شهر  اسلامی  شورای  فرهنگی 
هشتگرد  فرهنگی  روز  بزرگداشت  برای  هماهنگی 
روز  تبیین  برای  ظرفیتها  تمامی  از  استفاده  به 
برآیند  نهایتا  و  مبدا  عنوان  به  هشتگرد  فرهنگی 

. کرد  تاکید  شهری  مدیریت  فرهنگی   اقدامات 
وی گفت : روز فرهنگی هشتگرد مختص به شهرداری 
و شورای اسلامی شهر نبوده و این روز متعلق به همه 
شهروندان است و به لزوم مشارکت تمامی نخبگان 
، فرهیختگان ، دانشجویان ، اساتید دانشگاه ، دانش 
آموزان ، کسبه و تمامی اقشار مختلف جامعه تاکید 
کرد که می تواند در تبیین روز فرهنگی هشتگرد موثر 
 واقع شده و زمینه را برای استمرار آن فراهم نماید .

این   : کرد  بیان  شورا  فرهنگی  کمیسیون  رئیس 
مناسبت از چند جنبه حائز اهمیت است که توجه 
معظم  مقام  تاکیدات  به  توجه  با  فرهنگی  امور  به 
رهبری )مدظله العالی ( ، فروکش نمودن کرونا پس 
از 2 سال و لزوم بازگشت مردم به زندگی عادی البته 
با رعایت دستورالعملهای بهداشتی صادره از سوی 
مبادی ذیربط ، ایجاد شور و نشاط در شهر ، اقدام در 
جهت جهاد تبیین و ایجاد ارتباط دو سویه شهروندان 
سومین  های  برنامه  سرلوحه  شهری  مدیریت  با 

 بزرگداشت روز و هفته فرهنگی هشتگرد خواهد بود .
وی تحقق شعار سال ، ارتقاء امور شهروندی و جلب 
مشارکت آنها ، نشر فرهنگ ایثار و شهادت در جامعه 
، ترویج فرهنگ قرآنی ، زیبا سازی محیط شهری ، 
بزرگداشت ایام ، ایجاد تعامل با سایر شهرها ، برند 
سازی ، معرفی پتانسیلهای شهر در حوزه سرمایه 
جهت  فرهیختگان  و  نخبگان  از  تجلیل  و  گذاری 
تشویق نسل جوان و استعداد یابی ، حمایت از مشاغل 
کوچک و خرد ، شناسایی و تصمیم گیری برای رفع 
 ناهنجاریهای اجتماعی را از جمله اهداف آن دانست .
کاشف با اعلام آغاز روز شمار بزرگداشت هفته فرهنگی 
هشتگرد از کلیه هنرمندان ، صاحب نظران و دست 
اندرکاران امور فرهنگی دعوت نمود تا با مراجعه به 
در  مستقر  هشتگرد  فرهنگی  روز  دائمی  دبیرخانه 
مجتمع فرهنگی هنری 9 دی در تهیه محتوا و برگزاری 
برنامه ها مشارکت و طرح ها و پیشنهادات خود را برای 

بررسی و اجرا ارسال نمایند.

دیدار رئیس کمیته امداد امام خمینی ره شهرستان 
چهارباغ با مدیریت شهری چهارباغ

رئیس کمیته امداد حضرت امام خمینی )ره( شهرستان 
چهارباغ با حضور در دفتر شورای اسلامی شهر چهارباغ 
با رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر دیدار و گفتگو 

کرد.

به گزارش کوه سرفراز به نقل از پایگاه اطلاع رسانی 
مدیریت شهری چهارباغ آقای خدایی رئیس کمیته 
امداد امام خمینی ره با حضور در دفتر شورای اسلامی 
شهر با رئیس و اعضای شورای اسلامی دیدار و گفتگو 

کرد.
در این دیدار مهندس کتابدار رئیس شورای اسلامی 

شهر چهارباغ با اشاره به خدمات ارزنده کمیته امداد 
امام ره به محرومین جامعه گفت : پس از پیروزی 
شکوهمند انقلاب اسلامی کمیته امداد امام ره جهت 
با  و  اسلامی  مقدس جمهوری  نظام  اهداف  تحقق 
هدف حمایت از محرومین جامعه تشکیل شده و قطعاً 
تاکنون خدمات ارزنده ای به اقشار مستضعف و نیازمند 

ارائه داده است.
مهندس کتابدار افزود : خدمات و دستاوردهای کمیته 
امداد امام )ره( در سال های اخیر بسیار چشمگیر بوده 
پرتلاش عرصه  امداد سنگربانان  کارکنان کمیته  و 

رسیدگی به نیازمندان هستند.
کتابدار ؛ رئیس شورای شهر ضمن اعلام همکاری 
همه جانبه با طرح های مختلف کمیته امداد در جهت 
حمایت از مستضعفان به عنوان ولی نعمتان جامعه 
اذعان داشت : بدون شک یکی از وظایف خطیر و ذاتی 
مسئولان به ویژه مدیریت شهری خدمت رسانی به 

شهروندان مخصوصاً افراد بی بضاعت است.
خدایی رئیس کمیته امداد امام )ره( شهرستان نیز 
با قدردانی از رئیس و اعضای شورای اسلامی شهر 
اظهار داشت : همکاری و تعامل ادارات با کمیته امداد 
تواند کمک  بالاخص شهرداری و شورای شهر می 

شایانی در جهت ساماندهی افراد بی پناه شهر نماید.

روزشمار برای بزرگداشت روز فرهنگی هشتگرد آغاز شد

دیدار رئیس کمیته امداد امام خمینی ره شهرستان چهارباغ با مدیریت شهری چهارباغ

شهردارهشتگرد:
استفاده از ظرفیت مدیریت شهری برای استعداد یابی ورزشی

جلسه هماهنگی برگزاری برنامه های هفته بسیج و 
پیگیری جشنواره »البرز قوی،ساوجبلاغ سرافراز« به 
ریاست دکتر البرزی فرماندار شهرستان ساوجبلاغ و 
باحضور فرمانده بسیج استانداری ،شهرداران، مدیران 
ادارات و دستگاههای شهرستان ساوجبلاغ در حال 

برگزاری است.
فرماندار شهرستان ساوجبلاغ در جلسه هماهنگی 
با  برگزاری مراسمات هفته بسیج که عصر امروز 
حضور فرمانده بسیج ادارات استان البرز و جمعی از 
مدیران ادارات و دستگاه های شهرستان برگزار شد 
گفت: بسیج محصول تصمیم و اراده آن مردِ بزرگ 
والهی بود که اگر این بسیج در پیکره نظام نبود ،خیلی 
از اهداف انقلاب محقق نمی شد و هیچ حرکتی بدون 

تفکر بسیجی پیش نمی رود.
توانستیم  مقدس  دفاع  عرصه  در  اگر  افزود:  :وی 

پیروزیهایی در عرصه های سیاسی و نظامی داشته 
باشیم، بخش اعظم آن مرهون جانفشانی و ایثارگری 

نیروهای بسیجی است.
دکتر البرزی تصریح کرد: در طول عمر 40 ساله 

به مشکلی خورد،  اسلامی، هر جا کشور  انقلاب 
بسیج کمک کار بود و امروز هم برای برطرف کردن 
تفکرات  به  نیاز  و....  اقتصادی، فرهنگی  مشکلات 
بسیج هستیم. فرماندار شهرستان ساوجبلاغ در ادامه 

با اشاره به برگزاری جشنواره البرز قوی ساوجبلاغ 
سرافراز، گفت: یکی از کارآمدترین برنامه هایی که 
با محوریت  اعلام کرده که  البرز  استاندار محترم 
سپاه انجام می شود، همین جشنواره البرز قوی و 
ساوجبلاغ سرفراز است و بایستی همه دستگاه ها و 
ادارات شهرستان با تمامی ظرفیت و پتانسیل های 
خود در اجرای برنامه های آن مشارکت داشته باشند.
دکتر البرزی همچنین افزود: این جشنواره در چهار 
شهر و دوبخش شهرستان با محوریت ائمه محترم 
جمعه و جماعات، شهرداری ها،دهیاریها و پایگاه های 
بسیج اجرا می شود و امیدواریم شاهد ظهور و حضور 
پررنگ برنامه های شهرستانی در سطح استان باشیم.

در پایان این جلسه، حکم فرماندهی حوزه بسیج 
شهرستان  ادارات  چمران)بسیج  شهید  اداری 

ساوجبلاغ( به سروان حسین پالیزدار اعطا شد.

به ریاست فرماندار  ساوجبلاغ برگزار شد:
جلسه هماهنگی هفته بسیج و پیگیری جشنواره »البرز قوی،ساوجبلاغ سرافراز« 

اخبار

 شهرجدید مهستان پیشگام نهضت ملی مسکن البرز؛

اجرایی شدن ساخت 30 هزار 
واحد مسکونی 

 شــهر جدید مهســتان )هشــتگرد( یکــی از محدوده 
هــای  مهم طــرح نهضــت ملی مســکن در اســتان 
البرز اســت که بــه گفتــه مدیرعامل شــرکت عمران 
این شــهر ، دولت ســیزدهم ســاخت بیــش از 34 هزار 
 واحد مســکونی جدیــد در آن هدفگذاری کرده اســت.
 عباس قنبری  گفــت:  15 هزارو320 واحد مســکونی  
طرح نهضت ملی مســکن در اردیبهشت ماه امسال و  13 
هــزارو500 واحد دیگر نیــز در آبان ماه جــاری فعالیت 
 ساخت آنها  در شهر جدید مهســتان کلید خورده است.
وی اظهــار داشــت : تــلاش هــا براین اســت تــا این 
واحدهای مســکونی در کمترین زمــان ممکن احداث  و 
 پــس از تکمیل زیر ســاخت ها بــه مردم واگذار شــود.
مدیرعامل شــرکت عمران شــهر جدید هشتگرد گفت: 
گام ســوم  طــرح نهضــت ملی مســکن  شــهر جدید 
 مهســتان به زودی پس از تامین زمین اجرایی می شــود.

شهرجدید مهستان )هشتگرد(  با حدود 86 هزار نفر جمعیت 
یکی از مناطق تامین مسکن محرومان استان های تهران و البرز 
بوده که تاکنون ساخت نزدیک به 50 هزار واحد مسکونی مهر 
 درآن انجام شده که بخشی از آنها به مردم واگذار شده است.

پیش بینــی می شــود با تکمیــل طــرح نهضت ملی 
 مسکن  جمعیت این شــهر به حدود 500 هزار نفر برسد.
با این وجود قرار است امسال ساخت واحدهای مسکونی طرح 
نهضت ملی مسکن در تمام مناطق استان  البرز اجرایی  شود 
و دولت  مصمم است  تا نیاز متقاضیان واقعی در در بخش 

برآورده کند.

  امام جمعه چهارباغ:
برنامه ریزی دشمن،برای سوریه 

سازی ایران
نماز پرشــکوه با حضور مســئولین و مردم ولایتمدار 
شهرستان به امامت حضرت حجت الاسلام والمسلمین 
محمدی امــام جمعــه انقلابی و محبوب شهرســتان 
چهارباغ در محل مصلــی امام خمینی)ره( برگزار گردید. 
حجت الاسلام والمسلمین محمدی امام جمعه شهرستان 
چهارباغ گفت:رابطه رهبرمعظم انقلاب با استان سیستان و 
بلوچستان یک ارتباط قلبی و عاطفی است. ایشان در سفر 
به زاهدان در اوایل دهه هشــتاد از سیستان و بلوچستان 
به عنوان استان خاطره ها برای شخص خودشان نام بردند. 
وی تصریح کرد:بررســی روندها در آشــوب های اخیر و 
حادثه های تروریستی نشــان دهنده برنامه ریزی دشمن 
برای سوریه سازی ایران اســت. همچنین در جریان این 
اغتشاشات، وظیفه تأمین مالی و تجهیزات نظامی گروه های 
تجزیه طلب به عهده رژیم آل سعود قرارداشت. امام جمعه 
چهارباغ یادآورشد:هیچ شعاری مانند »زن- زندگی- آزادی« 
و ادعای »ایران دوستی« نمی توانست این جریان آشوبگر و 
دست های حامی و گرداننده پشت پرده آنها را رسواکند.اگر 
مردم شعار همچون »زن- زندگی-آزادی« را از داعشی ها 
پذیرفتند،از اغتشاشگران داخلی هم خواهند پذیرفت چون 
می دانند اگر داعش برای مردم ســوریه و عراق زندگی و 
آزادی را محقق کرد این اغتشاشگران هم برای مردم ایران 
محقق خواهند کرد. وی خاطرنشــان کرد:خواسته مردم 
فهیم و روشن بین که دست توطئه گران برعلیه این ملت 
را خوانده اند، برخورد قاطع و پشیمان کننده با عوامل داعش 
صفت و سردمداران اصلی آنهاست. زیرافاجعه تروریستی 
ایذه و به رگبار بســتن مردم بی گناه و ماموران پلیس و 
شهید و مجروح شدن چندین نفر، یک انتحار ناشی از خشم 

دشمنان این ملت است.

در نشســت دکتر کفاشــیان رئیس هیئت مدیره باشــگاه 
فرهنگــی ورزشــی مهر اعزام بــا مهندس یعقوبی شــهردار 
هشتگرد،اســتفاده از ظرفیت مدیریت شــهری برای استعداد 
یابی ورزشــی، توســعه امکانات برای ورزشــکاران و کاهش 
 آســیب های اجتماعــی موردبحــث وبررســی قرارگرفت.
درایــن نشســت مهنــدس یعقوبی شــهردار هشــتگرد با 
اشــاره به زیرســاخت هــای ورزشــی و فرهنگــی مدیریت 
شــهری از آمادگــی شــهرداری هشــتگرد بــرای توســعه 
زیرســاخت هاخبرداد. ایــن  از  بهینــه  بهره بــرداری   و 
وی افــزود : زمینــه برای ســرمایه گــذاری در هشــتگرد 
فراهــم بــوده و شــهرداری امکانــات و موقعیــت هــای 
 ویــژه بــرای جلــب ســرمایه گذاران در نظر گرفته اســت.
مهندس یعقوبی تصریح کرد:باشــگاه مهرعظام در راســتای 

مســئولیت های اجتماعی گروه عظام راه انــدازی و هدف آن 
استعدادیابی رشــد و توسعه ورزش و فوتبال ملی است ، گروه 
قطعات خــودرو عظام از اردیبهشــت ســال 1400 اقدام به 
راه اندازی آکادمی هایی در رشــته فوتبال کرد تا شرایط برای 
کــودکان و نوجوانان مســتعد که از موقعیت و شــرایط مالی 
مناســبی برخوردار نیستند، فراهم شــود.همچنین به مرور 
زمان در برخی از آکادمی ها به غیر از فوتبال و فوتســال رشته 
 های شــنا، دومیدانی و ژیمناســتیک هم اضافه شــده است.

شهردارهشتگرداظهارامیدواری کرد: رویکرد تعاملی شهرداری و 
شــورای اسلامی شهر هشتگرد و اهداف کلان گروه عظام پس 
از بررسی پتانسیل های موجود و سهم آورده طرفین به نتیجه 
مطلوب رسیده و زمینه برای رشد و تعالی ورزش این شهر فراهم 

گردد.
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رئیس شــورای اسلامی شهر کرج با بیان 
اینکه صبر مردم اندازه دارد، گفت: سلبریتی ها 
و کســانی که به واســطه پول های مردم و 
بواسطه امنیت نظام و با تقدیم خون شهدا 
به جایگاه مقام، شهرت و یا مرتبه ای رسیدند 

صبر مردم را امتحان نکنند.
علی قاســم پور در نطق پیش از دستور 

هشتادمین جلسه رسمی شورای شهر کرج 
که با حضور قائم مقام، معاونین و روســای 
سازمان های شــهرداری برگزار شد، ضمن 
تقدیــر و خداقوت مجدد به دســتگاه های  
انتظامی، امنیتی و اعضاء شورای تامین استان 
و شهرستان بابت زحمات بی شائبه حافظان 
امنیت تــلاش ها و زحماتی که در طی این 
روزها انجام می دهند، اظهار داشــت: حضور 
نیروهای امنیتی موجب دلگرمی و اطمینان 
خاطر اســت و این حضور موجب انســجام 
اجتماعی هرچه بیشتر اســت و ما همواره  

قدردان زحمات شما عزیزان هستیم.
رئیس شورای اسلامی شهر کرج خطاب به 
سلبریتی ها تصریح کرد: این افراد با نداشتن 
هیچ گونه اطلاعات از موضوع و به خاطر منافع 
خود  بر علیه جمهوری اسلامی موضع گیری 
کردند و با این موضوع مردم را دچار تشویش 

عمومی کردند.
قاسم پور بیان کرد: امیدوارم این افراد در 
اقداماتشان تجدید نظر کنند و بدانند که اگر 
هر اتفاقی برای دیده شدن به واسطه توجه 
و پول مردم بوده و امــروز خود را درجایگاه 

بالاتری نبینند؛ انشاا.. نظام مقدس جمهوری 
مستدام و ســایه مقام معظم رهبری پایدار 
باشــد. وی  خاطرنشــان کرد: دشمنان در 
اغتشاشات اخیر به دنبال ایجاد زحمت برای 
کشــور بودند اما مردم با صبر و ایستادگی 

همچون گذشته آنها را ناکام کردند.
به گفته رئیس شورای اسلامی شهر کرج؛ 
مردم با بصیرت، صف خود را از اغتشاشگران 
جدا کردند و به دشــمنان نشــان دادند که 
همواره حامی و پشــتیبان نظام اسلامی و 

حافظ آرمان های انقلاب هستند.

علی رضا سعیدی:

بودجه فرهنگی شورای ششم 5 برابر شده است

قاسم پور:
صبر مردم را امتحان نکنید

اخبار

زیبایی گل های بنفشه در میادین 
و بلوارهای منطقه ۹ کرج

سرپرست منطقه 9 شهرداری کرج از کاشت چهار هزار 
مترمربع گل بنفشه در یک ماه اخیر در میادین و بلوارهای 

سطح این منطقه خبر داد.
مهدی رشیدی اظهار کرد: به منظور زیباسازی فضای 
شهری، همچنین لطافت بخشیدن به کالبد شهر و افزایش 
سرانه فضای سبز، چهار هزار مترمربع گل بنفشه طی یک 
ماه گذشــته در بلوار بلال، بلوار دانش آموز، بلوار طالقانی 
جنوبی و میدان شــهید فهمیده کاشته شد. وی به لزوم 
افزایش سرانه های فضای سبز در سطح این منطقه تأکید 
کرد و گفت: حوزه فضای سبز منطقه اقدامات گسترده ای 
را در این زمینه با کاشت گل های فصلی در معابر، بوستان ها 
و بلوارها انجام داده است. سرپرست منطقه 9 شهرداری 
کرج زیبایی شهر و کاهش آلودگی هوا را درگرو افزایش 
ســرانه فضای ســبز اعلام کرد و افزود: توسعه فضاهای 
سبز اصل مهمی است که این روزها در مدیریت شهری 
بااهمیت تــر از پیش جلوه کرده اســت و در نظر داریم 
بیش ازپیش در ایجاد طرحی نو بر کالبد شهر تلاش کنیم. 
رشیدی با اشــاره به اقدامات صورت گرفته توسط واحد 
فضای سبز این منطقه گفت: ارتباط با طبیعت و لذت بردن 
از مناظر زیبای آن راهی ســاده است که موجب آرامش 
روانی شهروندان می شود. وی با اشاره به عملیات کاشت 
گل های فصلی در منطقه، گفت: این منطقه در راستای 
بهبود منظر شهری و باهدف ایجاد محیط شهری مناسب 
و زیبا و همچنین ایجاد نشاط و سرزندگی میان شهروندان، 
اقدام به کاشت انواع گل های فصلی در بلوارها و میدان های 

این شهر کرده است.

زمین های بایر و قطعات خالی 
سطح منطقه 4 پاک سازی شد

مدیر منطقه چهار شهرداری کرج، گفت: اراضی بایر و 
زمین های خالی رها شده در محدوده شهرداری منطقه 
چهار توسط عوامل معاونت خدمات شهری پاک سازی شد.

سعید صفری از پاک ســازی زمین های بایر و بی دفاع 
شهری و جمع آوری بیش از 120سرویس کامیون و خاور، 
شاخه و برگ، خاک و نخاله های ساختمانی باهدف رفع 
مشکلات زیست محیطی و آراستن چهره و منظر شهری 
خبر داد. وی بر اهمیت ساماندهی زمین های بایر تأکید 
کــرد و گفت: با توجه به کثرت این زمین ها و هم جواری 
آن با بافت های مسکونی، پاک سازی و نخاله برداری آن ها 

به صورت مستمر انجام می شود.
سرپرست منطقه چهار شهرداری کرج بابیان این مطلب 
که در ماه جاری بیش از 13 هکتار تسطیح در زمین های 
خالی صورت پذیرفته، ادامه داد: با توجه به اینکه زمین های 
خالی سیمای بصری شــهر را مخدوش می کند و اگر از 
وجود زباله، خاک و نخاله پاک ســازی نشود محلی برای 
فعالیت حشرات و جوندگان موذی می شود که سلامت 

شهروندان را به خطر خواهد انداخت.
به گفته این مســئول طی ماه جاری 30 ســرویس 
کامیون و 90 ســرویس خاور نخاله، ضایعات و شاخه و 
برگ و... با تناژ بیش از 750 تن در راســتای حفظ سیما 
و منظر شــهری و کاهش آلودگی های زیست محیطی 

جمع آوری شده است.

رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات 
شــهری شورای اسلامی شــهر کرج گفت: فرصت ها و 
موهبت های پیش رو  "گذرا" است و آثار خیر و برکت 
آن اســت که برای شورای شــهر ،مردم و شهر  "مانا" 

خواهد بود.
جواد چپردار اظهار داشت: ابلاغ شهردار منتخب مهرداد 

کیانی موجب همدلی اعضای شــورای شهر، تثبیت در 
مدیریت شهری، تسریع در تکمیل پروژه های عمرانی و 

خدماتی و در نهایت رضایتمندی مردم خواهد شد.
رئیس کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات 
شــهری شورای اسلامی شــهر کرج افزود: فرصت ها و 
موهبت های پیش رو  "گذرا" است و آثار خیر و برکت 

آن اســت که برای شورای شــهر ،مردم و شهر  "مانا" 
خواهد بود.

چپردار تصریح کرد: به ســهم خود با اولویت خدمت 
رسانی، در جبران کاستی ها در معیت 13 عضو شورای 
اسلامی شهر  و شهردار منتخب اهتمام مضاعف خواهیم 

داشت.

انتخاب شهردار سر فصل همدلی، عمران و خدمت رسانی است

رییس کمیســیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای اسلامی شهر کرج با بیان اینکه بودجه 
فرهنگی سال 1402 بین 18 دستگاه توزیع 
می شود،گفت: بودجه فرهنگی شورای ششم 
کرج با 40 میلیارد تومان پنج برابر شده است.

حجت الاسلام علیرضا سعیدی در نشست 
کارگروه فرهنگی و ورزشــی طــرح اجرایی 
جشــنواره »البرز قوی« که به ریاست معاون 
سیاسی، امنیتی و اجتماعی فرمانداری کرج 
و با حضور معاون هماهنگی سپاه امام حسن 
مجتبی )ع( و نمایندگان دستگاه های اجرایی 
اســتان در محل فرمانداری کرج برگزار شد 

اظهار داشــت: بودجه فرهنگی شورای ششم 
کرج پنج برابر شــده است و مدیریت شهری 
و شورای شهر موظف شده اند که کل بودجه 
سال 1402 خود را در این بخش با 18 دستگاه 

فرهنگی استان به اشتراک بگذارند.
رییس کمیســیون فرهنگی و اجتماعی 
شــورای اســلامی شــهر کرج تصریح کرد: 
برنامه های فرهنگی باید متناســب با ذائقه 
مردمی در راستای اجرای اهداف نظام اسلامی 
اجرایی شــود تا تاثیرفرهنگی خود را داشته 
باشد، بنابراین مردمی سازی در برنامه ها باید 

مورد توجه باشد.

حجت الاسلام ســعیدی تاکید کرد: اول 
باید از ذائقه شناسی شروع کرد به موازات آن 
استانداردهای فرهنگی ایجاد کنیم و بعد فرایند 

فرهنگ سازی صورت بگیرد.
عضو شورای اسلامی شهر کرج افزود: ایجاد 
نشاط و پویایی اجتماعی از برنامه های اصلی 
طرح جشــنواره البرز قوی است که مدیری 
شــهری نیز باید اجرا و تقویــت برنامه های 
مذهبی، زیارتی، فرهنگی و اجتماعی تلاش 

کند.
گفتنی است در نشست کارگروه فرهنگی و 
ورزشی طرح اجرایی جشنواره البرز قوی ، طرح 

اجرایی جشنواره البرز قوی به دبیری سپاه امام 
حسن مجتبی )ع( تبیین و تشریح شد.

رییس کمیســیون برنامه و بودجه شورای 
اسلامی کلانشهر کرج گفت: حدود یک سال 
از نوبت ابلاغ طرح تفصیلی این شهر می گذرد 
و مغایرت های طرح تفصیلی کنونی در بخش 
های مختلف، شهروندان را بلاتکلیف کرده است 
و آنان همچنان چشم انتظار ابلاغ طرح جدید 

هستند.
مریم قهرمانی صارم اظهار داشــت : طرح 
تفصیلی هر شهر 10 ساله بوده و طرح جدید 
توسط مسوولان فرادستی پس از 10 سال ابلاغ 

می شود .
وی ادامه داد: زمان 10 ساله طرح تفصیلی 
شهر کرج سال گذشــته پایان یافته و اکنون 
در سال یازدهم هســتیم که انتظار می رود 
مسوولان کشــوری در ابلاغ این طرح تسریع 

کنند.
کرج مرکز استان البرز با گستره بیش از 160 
کیلومتر مربع چهارمین کلانشهر کشور است 
که نزدیک به 2 میلیون نفر جمعیت در خود 

جای داده است .
رییس کمیســیون برنامه وبودجه شورای 
اسلامی شــهر کرج گفت : ابلاغ طرح جدید 
تفصیلی کرج نقش اساســی در گشایش گره 
های بخش بازسازی بافت های فرسوده شهری 
، خدمات شهری ، توسعه معابر و روان سازی 
ترافیک ، توسعه مراکز تجاری ، رونق ساخت و 
سازها و تعادل بخشی به قیمت مسکن در بازار 

کرج را خواهد داشت.
قهرمانی صارم تاکید کرد: تاکنون بخشی از 
معابر کرج اصلاح و بافت مسکونی اطراف آنها 
تکمیل شده است اما در بخش تجاری همچنان 
گره های پیچیده وجود دارد؛ عدم ابلاغ طرح 
تفصیلی سبب شده تا بسیاری از درخواست 
های شهروندان در خصوص نیازهای تجاری و 
فعالیت های دیگر در پیچ و خم اداری زمانبر 
شــود. وی گفت : در حالیکه در شــهرهایی 
دارای طرح تفصیلی جدید تراکم ساخت و ساز 
65مترمربع تعریف شده است اما تراکم کرج 

همچنان 62 متر مربع بوده که افزایش میزان 
تخلفات را در پی دارد.

قهرمانــی صــارم ادامه داد: بــا ابلاغ طرح 
تفصیلی جدید شهروندان رغبت بیشتری برای 
ساماندهی ساخت و سازها به ویژه در بافت های 
فرسوده پیدا می کنند و زمان صدور پروانه و 

خدمات اداری کاهش می یابد.
وی گفت : رونق بازار ساخت و ساز در واقع 
وضعیت 80 تا 100 نوع شغل را فراهم می کند 
اما با مسکوت ماندن صنعت ساختمان نیز به 

همین میزان شغل دچار رکود خواهند شد.
رییس کمیســیون برنامه وبودجه شورای 
اسلامی شهر کرج ادامه داد: رکود ساخت وساز 
افزون بربیکاری بســیاری از مشاغل ، قیمت 

خرید و اجاره مسکن را نیز افزایش می دهد.
قهرمانی صارم گفت : وقتی عرضه و تقاضا 
به حد تعادل برسد قیمت مسکن هم متعادل 
می شود و زمینه خرید مسکن برای مردم نیز 

بهتر خواهد شد.

این عضو شورای اسلامی شهر کرج تاکید 
کرد: مغایــرت های طــرح تفصیلی کنونی 
سبب شده تا در شروع فعالیت ساخت و ساز، 
شــهروندان با موانع اداری مواجه شوند که در 
این زمینه پرونده های تخلف برای سازندگان 
تشکیل و به کمیسیون ماده صد ارجاع دادمی 

شود.
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رییس کمیسیون برنامه و بودجه شورای اسلامی کلانشهر کرج:

یکسال از نوبت ابلاغ طرح تفصیلی جدید کرج گذشت



معاون شــهردار و رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری کرج، ضمن اشاره به اهمیت گسترش 
فرهنگ مطالعه و ترویج کتابخوانی در بین آحاد جامعه 
گفت: آیین نکوداشت هفته کتاب، ساعت 11 روز یکشنبه 

29 آبان ماه در تالار شهیدان نژاد فلاح برگزار می شود.
محسن برجی اظهار داشــت: آیین نکوداشت هفته 
کتاب با هدف ارتقای فرهنگ مطالعه و ترویج کتابخوانی 

برگزار می شود.
 وی، ضمن اشاره به اهمیت گسترش فرهنگ مطالعه و 
ترویج کتابخوانی در بین آحاد جامعه گفت: در عصر حاضر 
کتاب و امر کتابخوانی از جایگاه ویژه ای برخوردار است و 
از سویی لزوم اقدام تاثیرگذار در جهت جذب شهروندان 
به سوی این عنصر انسان ساز به شدت احساس می شود.

این مســئول ابــراز داشــت: در همین راســتا امور 
کتابخانه های سازمان فرهنگی شهرداری کرج با همکاری 

اداره کل ارشــاد اسلامی استان، در اقدامی متفاوت و در 
راستای تحقق شعار "کرج پایتخت کتابخوانی کشور"، 

آیین نکوداشت هفته کتاب را در روز یکشنبه 29 آبان 
ماه ســاعت 11 صبح در تالار شهیدان نژاد فلاح برگزار 

خواهد کرد که اصلی ترین هدف آن ایجاد شوق مطالعه، 
نویسندگی و خلاقیت و تعمیق باورهای درست در زمینه 

فرهنگ و ارزش ها است.
معاون فرهنگی شــهرداری کرج گفت: از برنامه های 
متنوع این رویــداد خاص فرهنگی می توان به رونمایی 
از نگاره فاخر و زیبای کتاب اســتان البرز، شــعرخوانی 
شــاعران مطرح اســتان البرز، تجلیل از نویسندگان و 
شاعران منتخب کشور، کارگاه آموزشی مهارت مطالعه 
ویژه معلمان و شاهنامه خوانی و بسیاری اتفاقات خوب 

اشاره کرد.
برجی در پایان ضمن دعوت از عموم البرزی ها جهت 
حضور در این رویداد فرهنگی، گفت: امیدواریم گام های 
موثر در ترویج کتابخوانی به این شکل برداشته شود تا با 
همکاری تمامی دستگاه های مسئول، بتوانیم کرج را به 

عنوان پایتخت کتابخوانی کشور معرفی کنیم.

معاون شهردار کرج خبر داد:
تلاش برای تبدیل کرج به پایتخت کتابخوانی کشور

ماهنامه فرهنگی- اجتماعی استان البرز
سال ششم- شماره 65 -  آبان ماه  1401
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اخبـــــار

بازدید میدانی سرپرست معاونت 
خدمات شهری شهرداری کرج از 

مناطق 4 و 3
سرپرست معاونت محیط زیســت و خدمات شهری 
شهرداری کرج با همراهی عوامل اجرایی خدمات شهری 
مناطق 4 و 3 از روند اجرای لایروبی سیاه جوی، کانال ها و 

منهول های سطح مناطق بازدید کرد.
 عباس کمالی روستا در این بازدید روند لایروبی سیاه 

جوی، انهار و کانال های انتقال آب، مورد بررسی قرار داد.
وی تاکید کرد: امسال نیاز است قبل از شروع بارندگی ها 
در استان البرز تمهیدات لازم جهت کنترل سیلاب های 
احتمالی در رودخانه ها و مســیرهای حرکت ســیلاب 
مشــخص و اقدامات لازم جهت لایروبی و بستر سازی 

انتهای رودخانه ها صورت گیرد.

آغاز عملیات اجرایی فاز دوم پیاده 
راه سازی بلوار »خط 4 حصار«

سرپرست منطقه  10 شهرداری کرج از آغاز اجرای فاز 
دوم پیاده راه سازی بلوار خط 4 حصار خبر داد.

سید احمد حســینی در گفتگو با پایگاه خبری کرج 
امــروز؛ اظهار کرد: در پی تســهیل دررونــد رفت وآمد 
شهروندان و رعایت هرچه بیشتر استاندارهای شهرسازی، 

فاز دوم پیاده راه سازی خط 4 حصار آغاز شد.
حســینی عنوان کرد: با برداشــتن دیوارهای بتنی و 
جمع آوری خاک و نخاله و زیرسازی لازم ادامه پروژه پیاده 

راه سازی در خط 4 حصار اجرایی شده است.
وی افزود: فاز دوم پروژه پیاده راه سازی خط 4 حصار از 
لاین شمال به جنوب، روبروی خیابان انقلاب 11 تا زیرگذر 
عباس آبــاد آغاز و در ادامه نیز احــداث پیاده راه در لاین 
جنوب به شــمال معبر خیابان انقلاب 11 تا تپه الله اکبر 

انجام خواهد شد.
این مسئول خاطرنشان کرد: اولویت شهرداری منطقه 
10 کرج همواره در راستای تأمین آسایش شهروندان با 
بروز رسانی زیرساخت های شهری بوده و تلاش خواهیم 
کرد با ارائه خدمات عمرانی و فضای سبز محله محور در 
بهبود ســیما، منظر و فضای سبز شهری و ایجاد نشاط 

اجتماعی تلاش می کنیم.

روکش آسفالت خیابان مطهری در 
بلوار ولیعصر

رئیس ســازمان عمــران و بازآفرینی فضاهای 
شهری شهرداری کرج از روکش مکانیزه آسفالت 
خیابــان مطهری در بلوار ولیعصــر در منطقه 4 
شهرداری کرج با هدف خدمت رسانی به شهروندان 

مناطق محروم و کم برخوردار شهر کرج خبر داد.
علیرضا عاقلی در گفت وگو با پایگاه خبری کرج 
امروز، این خبر را اعلام کرد و گفت: توزیع عادلانه 
امکانات شهری در مناطق کم برخوردار شهر کرج 
از سیاست های محوری مدیریت شهری و سازمان 
عمران است که اهتمام ویژه ای در تحقق این مهم 

نیز وجود دارد.
رئیس ســازمان عمــران و بازآفرینی فضاهای 
شهری شهرداری کرج اضافه کرد: در همین راستا 
روکش آســفالت خیابان مطهری با تناژ مصرفی 
325 تن آسفالت توســط عوامل اجرایی سازمان 

عملیاتی شد.
عاقلی اظهار داشــت: امید است عملیات توزیع 
آســفالت در مناطق محروم با تامین بودجه مورد 
نیاز از سوی شهرداری کرج در راستای رضایتمندی 
شهروندان محلات کم برخوردار تداوم داشته باشد.

شــهردار کرج با حضور در برنامه »البرز من 
سلام« ضمن اعلام بخشی از برنامه های خود به 

دغدغه های شهروندان پاسخ داد.
 مهرداد کیانی با حضور در برنامه »البرز من 
ســلام« ضمن تقدیر از اعضای شورای شهر به 
خاطر اعتمادی که برای انتخــاب او به عنوان 
شهردار کرج داشتند، اظهار کرد: خوشبختانه 
به واسطه مســئولیت هایی که در گذشته در 
بدنه شهرداری داشتم و با توجه به شناختم از 
فضا و جریانات شهر، 11 عضو از اعضای شورا به 
من اعتماد کردند تا یک بار دیگر بتوانم در ایران 

کوچک خدمتگزار شهروندان باشم.

جذب درآمدهای پایدار با جلب اعتماد 
سرمایه گذاران

وی در ادامه به مهمترین اولویت وبرنامه های 
خود به عنوان شهردار کرج اشاره کرد و گفت: 
قبل از اینکــه در مورد اولویت ها صحبت کنم 
لازم است به برخی از چالش های کلانشهر کرج 
اشاره ای داشته باشم چون تا زمانیکه مشکلات 
و موانع به درستی احصاء نشوند، نمی توانیم به 

سمت اصلاح امور پیش برویم.
شــهردار کرج اضافه کرد: کاهش درآمد به 
واسطه کاهش ساخت و سازها مهمترین مشکلی 
است که امروز شهرداری کرج با آن درگیر است.

وی افــزود: البته این مســاله فقط مختص 
شهرداری کرج نیســت و اغلب شهرداری های 
کشــور با آن درگیر هستند. کیانی با تاکید بر 
اینکه متاسفانه بسیاری از سرمایه گذاران بخش 
خصوصی طی ســال های گذشته از کرج کوچ 
کرده و سرمایه خود را در شهرهای دیگری مثل 
اصفهان، مشهد و...منتقل کرده اند،گفت: اگر به 
دنبال کسب درآمدهای پایدار هستیم باید به 
سمت جلب اعتماد افکار عمومی و جذب مجدد 
سرمایه گذاران پیش برویم. این مسئول با بیان 
اینکه امروز شهر کرج بیش از هر زمان دیگری به 
درآمدهای پایدار نیاز دارد، توضیح داد: زیرساخت 
افزایــش درآمدهای پایــدار چیزی جز اعتماد 
سرمایه گذاران نیست. وی ادامه داد: بسیاری از 
بناهای شاخصی که در طول دهه های گذشته 
در کرج ایجاد شده، به همت سرمایه گذاران بوده 

و باید شرایط را برای بازگشت آنها فراهم کنیم.

کاهش معضل ترافیک با هوشمند سازی 
سیستم حمل و نقل عمومی

شــهردار کرج در ادامه با بیان اینکه ترافیک 
یکی دیگر از معضلات جدی کلانشــهر کرج و 
سایر کلانشهرهای کشور است، گفت: ترافیک 

مســاله ای ملی است و مردم در اغلب شهرها با 
آن درگیر هستند بنابراین ادعای اینکه شهرداری 
بتواند به تنهایی این دغدغه را به صفر برساند، 

واقعیت محور نیست.
وی با تاکید براینکه تمام دســتگاه های ذی 
ربــط در این حوزه باید همــکاری لازم را برای 
کاهش ترافیک داشــته باشــند، اضافه کرد: با 
توجه به افزایش روز به روز تعداد خودروها باید 
به سمت هوشمند سازی سیستم حمل و نقل 
عمومی پیش برویم تا بتوانیم عبورو مرور را برای 

شهروندان تسهیل کنیم.
وی افزود: یکی از راهکارهای کاهش ترافیک 
ایجاد خطوط بی آرتی است که مطالعه اولیه آن 
از حصارک تا میدان شهید سلطانی انجام شده و 

امیدواریم به زودی وارد فاز اجرایی شود.
کیانی با بیان اینکه به زودی 70 دســتگاه 
اتوبــوس وارد خطوط مناطق مختلف شــهر 
می شــود، گفت: امیدواریم بــا حمایت دولت، 

بتوانیم این تعداد را به 250 دستگاه برسانیم.

ساخت هر کیلومتر مترو ۱5۰۰ میلیارد 
تومان هزینه دارد

شهردار کرج در پاسخ به آخرین وضعیت پروژه 
قطار شهری کرج گفت: این پروژه طی ده دهه 
گذشته با فرازو نشیب های زیادی مواجه بوده 

است.
وی ادامه داد: بنا شــده دو ایستگاه چهارراه 
طالقانی و 45 متری گلهشر به بهره برداری برسد 
ولی واقعیت این است این 7 کیلومتر عملا گره 
ای از مشکل ترافیک شهر حل نمی کند و باید 
به سمت بهره برداری از ایستگاه های دیگر پیش 
برویم تا شهروندان بتوانند برای سفرهای درون 

شهری از این سیستم استفاده کنند.
وی با بیان اینکه ساخت هر کیلومتر از مترو 
حدود 1500 میلیارد تومــان هزینه دارد، ابراز 
کرد: بودجه اســمی امسال شــهرداری 6100 

میلیارد تومان اســت که حتی اگر تمام آن هم 
محقق شود، برای ایجاد تنها 4 کیلومتر خط مترو 

کافی است.

با شهروندان صادق هستیم
شــهردار کرج اظهار کــرد: در بحث مترو و 
هر پروژه در دست احداث شهری، بهترین کار 
صداقت با مردم است چون در غیر این صورت 

توقعی در آنها ایجاد می شود که عملی نیست.
وی تاکید کرد: استاندار البرز تاکید زیادی بر 
تسریع در تکمیل دو ابرپروژه قطار شهری دارد و 
ما هم با تمام توان در این مسیر گام برمی داریم 
ولی اینکه به مردم قول دهیم در آینده نزدیک 
تمام خطوط بارگذاری میشــود، کاری نشدنی 

است.
کیانی همچنین به بحث تاکسی های فرسوده 
فعال در خطوط مختلف اشاره کرد و افزود: به 
زودی مرکزی برای ارائه خدمات به تاکسی داران 
عزیز در باغستان راه اندازی می کنیم تا به این 
قشــر زحمت کش خدمات ویژه ای ارائه دهد. 
علاوه براین، با بانک شــهر هم رایزنی صورت 
گرفته تا برای نوســازی این ناوگان به صاحبان 
تاکسی های فرسوده تسهیلاتی با اقساط بلند 
مدت و بهره ای تقریبا نزدیک به صفر پرداخت 

شود.

پیش بینی بهره برداری از فاز اول بزرگراه 
شمالی ظرف دو سال آینده

این مســئول همچنین به آخرین وضعیت 
بزرگراه شمالی به عنوان دیگر ابرپروژه کلانشهر 
کرج اشاره کرد و توضیح داد: تا کنون چندین 
جلســه در این خصوص برگزار شــده و طبق 
آخررین برآوردهای صورت گرفته اگر تزریق مالی 
به موقع انجام شــود، طی دو سال آینده شاهد 

بهره برداری از فاز اول آن خواهیم بود.
وی همچنین به گلایه شهروندان از وضعیت 

نامناسب آسفالت برخی معابر شهر اشاره کرد و 
گفت: این گلایه به حق اســت ولی با توجه به 
اعتبــارات، تامین قیر و ... اولویت بندی صورت 
گرفته و عملیات روکش آســفالت در مناطق 

مختلف در حال انجام است.
کیانی بــه موضوع عدم صــدور پروانه برای 
ملک های قولنامه ای هم اشــاره کــرد و افزود: 
قبلا برای این ملک ها پروانه ساخت و ساز صادر 
می شد ولی با رای مرجع قضایی این روند متوقف 
شــده و این روند از اختیارات شهرداری خارج 

شده است.

پیگیری برای راه اندازی کارخانه زباله 
سوز

این مسئول در بخش دیگری از صحبت های 
خود با اشاره به مساله مدیریت پسماند و دغدغه 
شهروندان در این خصوص توضیح داد: طی دو 
سال گذشته طرح جمع آوری سبدهای زباله با 
هدف حفاظت از محیط زیست و کاهش فعالیت 
زباله گردها اجرایی شد ولی به دلایلی آن طور که 

باید و شاید اثر بخش نبود.
کیانی افزود: بعد از اجرای این طرح قرار بود 
شهروندان در ساعات مشخصی از شب زباله های 
خود را از منزل خارج کنند یا آنها را در سطلهای 
مکانیزه ای که در هر کوچه جانمایی شده بود، 
قرار دهند ولی این اتفاق عملا در بســیاری از 

محلات به درستی انجام نمی شود.
وی اضافه کــرد: برای مدیریت وضع موجود 
به دنبال راه کار اساســی هستیم و امیدواریم 
شهروندان هم در بحث مدیریت پسماند همکاری 
لازم را داشته باشند چون بدون مشارکت آنها 

هیچ طرحی نتیجه لازم را نخواهد داشت.
شهردار کرج به برنامه ریزی برای راه اندازی 
کارخانه زباله ســوز هم اشاره کرد و گفت: طی 
چند روز گذشته از سایت زباله سوز تهران بازدید 
داشتم و چندین جلســه نیز در این خصوص 

برگزار شده است.
وی تاکید کرد: خوشبختانه استاندار البرز هم 
اهتمام ویژه ای برای راه اندازی کارخانه زباله سوز 
کرج دارد و امیدواریم با نتیجه بخشی رایزنی ها 

این پروژه در آینده نزدیک کلید بخورد.
این مســئول در بخش پایانی صحبت های 
خود ضمن ابراز خوشــحالی از این که بار دیگر 
فرصت خدمتگزاری به شهروندان فهیم کرج را 
به دست آورده است، بیان کرد: مردم ولی نعمتان 
ما هستند وقول می دهم با تلاش سایر همکاران 
و حمایت شورای شهر  با تمام توان برای جلب 
رضایت  مردم و توسعه ایران کوچک تلاش کنم.

اعلام برنامه های شهردار منتخب کرج در برنامه »البرز من سلام«

 شب های ملال آور پاییز است
 هنگام غزل های غم انگیز است

 گویی همه غم های جهان امشب
در زاری این بارش یکریز است

ابتهاج


